
 

 

Četvrtak, 16. novembar 2006. 
Svedok Branko Korica 
Otvorena sednica 
Optuženi su pristupili Sudu 
Početak u 14.20 h  
 
 
Molim ustanite. Međunarodni krivični sud za bivšu Jugoslaviju zaseda. Izvolite, sedite. 
 
 
SUDIJA PARKER: Dobar dan. Nažalost, sutkinja Van Den Wyngaert nije danas u 
mogućnosti da bude sa nama. Mi očekujemo da će ona u utorak da bude ovde i da će nam 
se pridružiti. Mi smo odlučili da nastavimo zasedanje u skladu sa Pravilima (Rules of 
Procedure and Evidence). Zakletva koju ste dali na početku vašeg svedočenja još uvek 
važi. Hvala vam. Gospodine Vasiću? 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala. Dobar dan, časni Sude. Dobar dan svima u sudnici.  
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT VASIĆ 
 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Dobar dan, gospodine Korica. 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobar dan. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja sam advokat Miroslav Vasić, jedan od branilaca 
gospodina Mrkšića, i ja ću vam postavljati pitanja. Zamolio bih vas ono što vas je moj 
uvaženi kolega Lukić zamolio da posle mojih pitanja napravite malu pauzu sa vašim 
odgovorima. Vidim da je juče to funkcionisalo sa gospodinom Lukićem. Mislim da i 
danas neće biti problema, kako bi prevodioci sve mogli da prevedu i da svi u sudnici čuju 
šta mi razgovaramo. Hvala vam. Najpre, juče ste na pitanje mog uvaženog kolege Lukića 
govorili o vašoj vojničkoj karijeri, i da ste jedno vreme proveli u kontraobaveštajnoj 
grupi Prve vojne oblasti, skraćeno KOG, gde vam je u periodu od 1981. do 1983. godine 
pretpostavljeni starešina bio Bogdan Vujić. Je l' sam ja to dobro razumeo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da, dobro ste razumeli. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Imajući ovo u vidu, pretpostavljam da ste gospodina 
Vujića dobro upoznali - sa njim ste profesionalno i sarađivali. I privuklo mi je pažnju 
nešto što ste rekli predstavnicima Tužilaštva (OTP,Office of the Prosecutor) u intervjuu 
koji su sa vama vodili ovih dana u Hagu, a to je – rekli ste da je pukovnik Bogdan Vujić 
sklon da uvek nešto izmisli. Da li ste to rekli istražiteljima Tužilaštva, i da li je to istina? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To sam rekao i ostajem pri tome.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li mi možete reći, da li ste u ovim vašim 
poslovnim... poslovnoj saradnji, da tako kažem, iako kažete da vam je on bio 
pretpostavljeni jedno vreme, sa gospodinom Bogdanom Vujićem, imali prilike da s njim 



 

 

sačinjavate određene izveštaje, referisanja i da li je on ovu svoju osobinu iskazivao 
prilikom sastavljanja službenih izveštaja? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste, ali ne ovako izraženo.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li bi mogli u par reči sa... rečenica, samo da nam 
objasnite otprilike u čemu se sastojao taj njegov smisao da nešto izmisli, to jest da nešto 
okrene, je l'? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja i ne mislim da je on izmišljao nešto, ali je 
uvek nešto dodavao, ugrađujući sebe u to. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Dodavao je nešto da bi on imao neku važniju i... i 
pogodniju ulogu. Je l' sam dobro to shvatio? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobro ste shvatili. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ostalo mi je nešto nejasno od juče, kada ste 
razgovarali sa mojim uvaženim kolegom Lukićem, a tiče se onog imena ili nadimka, 
kako da kažem ''pukovnik Branko''. Vi ste juče to objasnili ovde na... na pitanje mog 
uvaženog kolege otprilike ovaj događaj u ''Veleprometu'' sa Arkanom, i kako je došlo do 
toga da se pukovnik Arkanov obrati sa ''pukovniče Branko'' - da to ne bismo ponavljali. 
Ja bih vas samo pitao da li je pukovnik Bogdan Vujić, koliko je vama poznato, na ranijim 
zadacima, a i na ovom zadatku u Vukovaru, imao neko svoje tajno, konspirativno, 
zaštitno ime kao oficir bezbednosti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam u bezbednosti od 1959. godine do 1986. 
godine, i nikada nisam imao konspirativno ime ni u jednoj akciji, a kamo li da ga nosim 
stalno. Niti je neko od mojih kolega to imao, niti sam ikada čuo da je Bogdan Vujić imao 
tajni nadimak ''pukovnik Branko''.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam lepo. Na trenutak samo da se vratimo na 
onaj deo jučerašnjih vaših odgovora koji se tiče kontakata sa Bogdanom Vujićem 
poslednjih godina kako ste... kako ste rekli i one njegove... njegove molbe, da tako 
kažemo, da vi odete kod njega u stan da razgovarate. Mene interesuje, da li je prilikom 
tog razgovora u njegovom stanu on vas pokušavao da ubedi da je ono što je on vama dao 
kao izjavu koju je dao Tužilaštvu - ono što se i desilo - iako ste vi imali drugačije viđenje 
stvari? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja sam na licu mesta intervenisao kod njega u 
stanu, i dokazao mu, i drugi put pokazao, na primer, propusnice koje sam imao, evo i tu 
imam  sad, koje sam ja naoružanje imao, a on mi je tamo dodao još da sam nosio pušku. 
Ja to nikada nisam nosio. Tako sam se suprotstavio i još nekim detaljima, ovaj, iz njegove 
izjave, na licu mesta, i čak sam demonstrativno otišao da je nisam do kraja ni pročitao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam gospodine Korica. Ja se ovde neću kasnije 
nešto baviti izjavom gospodina Vujića, ali ću se baviti transkriptom njegovog svedočenja 
ovde pred Sudom. Ali do toga ćemo doći nešto kasnije. Ja bih vas samo pitao sada da li je 
on tada vama pominjao da je se na vas pozivao povodom nekih događaja, i da li je tražio 
da vi to potvrdite? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa, sem onog što sam... što sam tamo pročitao, nije 
on tražio ništa da po... potvrdim, jer što nije bilo tačno ja sam odma' rek'o da se ne slažem 
sa tim.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da se vratimo sad na onaj period koji ste 
ovde opisali. Nakon vašeg penzionisanja, vi ste došli u vašu bivšu jedinicu, to ste nam 
rekli. I rekli ste nam kako je... iz jedne šale ste zapravo bili upućeni i uključeni u borbena 
dejstva. Recite mi molim vas, kada ste došli u tu jedinicu majora Munćana, to je bila isto 
kontraobaveštajna grupa kao i ranije, je l' to tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: I ona je bila pod komandom tada... sada pokojnog 
pukovnika Ljubiše Petkovića, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pod stručnim rukovodstvom Ljubiše Petkovića. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Rekli ste nam da se zgrada gde je bio štab 
ili centar, ne znam, ove kontraobaveštajne grupe nalazila u Šidu, u zgradi pošte. I rekli ste 
da ste u to vreme radili na informativnom razgovoru sa nekim privedenim licima. Pa ste 
rekli da je bilo lica hrvatske nacionalnosti, i da je bilo, mislim, lica i srpske 
nacionalnosti... po nekim drugim pitanjima. Recite mi, taj centar gde su dovođena ta lica 
sa kojima ste obavljali informativni razgovor, gde se taj centar nalazio? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Taj centar se nalazio u... ja mislim da je ''Slovački 
dom''. I tu su lica privođena, i tamo je bila i vojna policija. I bio je... sa tim je rukovodio 
jedan kapetan. Ja ne znam da li je policajac. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi samo, je li taj kapetan bio iz... iz Prve vojne 
oblasti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da nije.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam lepo. Da li vam je poznato, da li se u 
zgradi osnovne škole ''Sremski front'' u Šidu nalazila neka vojna jedinica ili neki organ? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja kol'ko znam, ne znam kako se škola zove, ali 
koliko znam, u Šidu nije bilo više vojnih organa bezbednosti osim nas, i u nijednoj toj 
jedinici. Tamo je bila vojska u jednoj školi, ali ne znam da li su obični vojnici ili vojni 
policajci. Ali organ bezbednosti nije bio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. A da li znate, da li je na ovom području 
bilo organa bezbednosti ratnog vazduhoplovstva i protivvazdušne odbrane? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam kontaktirao sa njima, ne znam. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da li nam možete reći, da li znate ko su 
lica, ako znate - recite, ako ne - molim vas, recite da ne znate, pukovnik Živanović i 
kapetan Zarić? Da li su vam ta lica poznata? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. 
 



 

 

ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Dobro. Recite mi molim vas, gospodine Korica, u 
ovom radu koji ste imali u Šidu, da li ste sarađivali sa grupom koja je radila na 
isleđivanju i informativnim razgovorima sa ratnim zarobljenicima u Begejcima? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam imao nikakav kontakt sa njima, niti sam 
znao ko tamo sve radi. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Po rečima pukovnika Bogdana Vujića, 
njega i njegovu grupu je tada na vukovarsko ratište poslala Uprava bezbednosti. Da li ste 
vi to tada znali? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. Tako nam je rekao kapetan Munćan - da 
idemo, da ojačamo i priključimo se grupi Uprave bezbednosti u kojoj je bio Vujić. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Ovu grupu je poslala Uprava bezbednosti 
da vrši trijažu i odvajanje, to ste juče objasnili, pripadnika hrvatskih paravojnih snaga od 
ostalih civila. I u okviru... po mogućnosti dalje u okviru tih grupa i učinilaca ratnih 
zločina, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Iz toga razloga je i ono što ste juče rekli da je vašoj 
grupi, kao i ostalima, pretpostavljeni u jednom trenutku postao Bogdan Vujić. Da li nam 
to možete objasniti malo? Na kojim lokacijama je on bio vama pretpostavljen umesto do 
tada kapetana Munćana... majora Munćana, pardon? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: On je bio kapetan onda... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Izvinjavam se kapetanu. 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR:... Munćan. Prvo kad smo, obzirom da je Munćan 
objasnio da idemo u tu grupu Uprave bezbednosti i da tamo imaju tri pukovnika, mi se 
pretpočinjavamo njima. I ja sam bio u... sa Bogdanom Vujićem, i on je rukovodio sa 
mnom u ''Veleprometu'' i u bolnici.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. On je bio i oficir iz pretpostavljene 
komande, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Juče ste govorili o tome kako ste došli u 
Negoslavce, kako ste u komandi mesta zatekli ove oficire iz Uprave bezbednosti, gde je 
pukovnik Mrkšić kao komandant Operativne grupe Jug, kao što je i red, kada se dolazi na 
teritoriju njegove jedinice, s vama porazgovarao i uputio vas u stanje na teritoriji i u 
stanje u njegovoj jedinici, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. Tako je.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Nakon toga ste rekli da ste krenuli za ''Velepromet''. I 
mene interesuju dve stvari samo u vezi s ovim. Prva je, da li ste od vašeg odlaska te 
večeri na ''Velepromet'' uopšte više tog i sledećeg dana videli pukovnika Mrkšića? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja pukovnika Mrkšića uopšte više nisam video dok 
sam bio u Vukovaru. 



 

 

 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. A drugo pitanje: Rekli ste da ste krenuli 
na ''Velepromet'' s automobilima. Ja bih samo molio da preciziramo čime ste išli vi, a 
čime je išla ova grupa iz Uprave bezbednosti? Ne mislim na tip, nego na koji ste način 
išli? Da l'... da l' su išli peške, kolima? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Išli smo svi kolima, sa dvoja kola.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A budite ljubazni recite nam, kako ste se vratili sa 
''Veleprometa'' u Negoslavce, ono kad ste rekli negde iza 12, oko jedan sat... 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE:... te večeri? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR:... Ja sam se vratio sa kapetanom Munćanom i 
mojom grupom kolima sa kojima sam i otišao tamo, a ne znam kako se vratio Bogdan 
Vujić.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Hoćete reći da niste videli kako se on... na koji 
se način on vratio? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, nisam video. Nisam video ni kako su se vratili 
Kijanović i Tomić.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Juče ste nam govorili o vašem dolasku u 
''Velepromet'' 19. jedanaestog, koji je, kako ste rekli, bili pod kontro... bio pod kontrolom 
Teritorijalne odbrane. Sad me interesuje da mi kažete - ko je preuzeo komandu oko 
operacije evakuacije ovih lica iz ''Veleprometa'', kada ste... kada je stigla u... ova grupa 
Uprave bezbednosti i kada ste stigli i vi tamo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja mislim da je preuzeo Bogdan Vujić. Ja... 
meni nikakvo naređenje nije izdao ni Tomić ni Kijanović. A Vujić je i kontaktirao sa 
Ljubinkom... Stojanovićem i sa kapetanom Borisavljevićem, i sa nama svima. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da li je on izdao naređenje u pogledu 
aktivnosti koje treba preduzeti u pogledu pripreme transporta i ukrcavanja lica, pravljenja 
spiskova? Da li je to rađeno po naređenju Bogdana Vujića? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pravljenje spiso... spiskova je po naređenju 
Bogdana Vujića. I to kad su došli autobusi, nije bila neka priprema oko toga, nego kad su 
došli autobusi, rekao je da će biti ovi ljudi iz hangara izvedeni i ukrcani u auto... ove 
autobuse i kako da sednu, odnosno kako da se ukrcaju - da bude svako sedište popunjeno 
i da svi sede, ne može niko da stoji; i po jedan starešina u svakom autobusu da izvrši 
popis tih ljudi koji su ušli u autobus, i da predamo Srećku Borisavljeviću, što sam ja i 
uradio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi, po vašem mišljenju, znajući Bogdana 
Vujića, da li bi on preduzeo sve potrebne mere, uključujući i primenu sile i upotrebu 
oružja, ako bi bilo pokušaja da... 
 



 

 

TUŽILAC MOORE: Uz dužno poštovanje, ali svedoku se postavlja pitanje vezano za 
njegovo mišljenje o  tome, a ja smatram da je to neprimereno.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Vasiću, vaše pitanje zaista kao da traži mišljenje? 
 
ADVOKAT VASIĆ: Moje pitanje na početku zaista počinje tako da tražim mišljenje, ali 
moj uvaženi kolega nije me pustio da završim pitanje. Ja hoću da pitam svedoka, pošto je 
on bio u ''Veleprometu'' kao i gospodin Vujić, o nekim događajima o kojima je pričao 
gospodin Vujić. Mi ovde imamo svedoka koji dobro poznaje gospodina Vujića, i koji zna 
kako on reaguje u pojedinim situacijama - zna ga profesionalno. S toga sam hteo da ga 
pitam: u slučaju da su napadnuti ljudi u ''Veleprometu'', da se maltretiraju i ubijaju, da li 
bi Bogdan... 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Vasiću, ne možete da tražite mišljenje na taj način. 
Možete da ga pitate šta je on video da je Vujić uradio. Kakve su situacije nastale dok je 
on bio tamo, ako ima za to potrebe. Ali da tražite mišljenje šta on misli da bi Vujić uradio 
da je došlo do nekakve situacije, to nije način na koji možemo da dozvolimo da se 
svedočenje odvija. To je mišljenje o pretpostavci. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala vam. Pitaću drugačije.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Gospodine Korica, da li ste vi videli dok ste bili u 
''Veleprometu'' da je iko ubijao lica koja su se tamo nalazila, da ih je iko tukao i 
maltretirao? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, ja to nisam video. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste vi najveći deo vremena koji ste proveli u 
''Veleprometu'' proveli sa gospodinom Bogdanom Vujićem? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa 90 posto. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Šta bi po Pravilima službe oficir bezbednosti trebao 
da uradi ako bi neko napao lica koje on treba da obezbedi i evakuiše? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Mogao bi da upotrebi vojnu policiju za 
sprečavanje. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li bi mogao da naredi i upotrebu oružja? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ako bi bilo potrebno, može i to. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li bi bio dužan da ta lica, kada reši situaciju, 
kada je dovede u normalu, ta lica koja su pokušala da izvrše nasilje uhapsi i protiv njih 
pokrene... inicira određeni postupak? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim - da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li se sećate, da li ste čuli Bogdana Vujića da se 
ikome u ''Veleprometu'' tog 19. jedanaestog obraća rečima: ''Upameti se vojvodo!''? Da li 
je uopšte takvog razgovora bilo? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste. Prilikom ulaska ovih lica u autobuse. Tada 
smo već dobili vojnu policiju koji su obezbeđivali autobuse, tako da taj zvani Topola nije 
mogao da uđe u autobus za Bogdanom Vujićem, gde je popisivao. I čula se takva... nešto 
slično, ali ja nisam kompletnu rečenicu čuo. Ali mi je kasnije Vujić, i koji su bili pristni, 
tu rečenicu tako opisali.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li su vam tom prilikom rekli - da li je ovaj 
Topola imao fizički kontakt sa Vujićem, ili je ostao samo na vratima autobusa? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja ne znam tada da je ikakav fizički kontakt bio 
između njih dvojice.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ukoliko bi neko lice napalo oficira, u ovom slučaju 
oficira bezbednosti prilikom vršenja službene radnje, kakva su ovlašćenja tog oficira i šta 
bi on morao po zakonu i po Pravilima službe tada da uradi? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa vi me pitate šta bi uradio... šta bi bilo kad bi 
bilo? Ja kažem da nije ništa bilo i... ne znam šta bi on uradio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja vas nisam pitao šta bi on uradio, nego šta po 
zakonu.... kakva su ovlašćenja bilo kog oficira koji bude napadnut prilikom vršenja 
službe, od nekog lica? Da li ima ovlašćenja, pre svega, da se brani, da upotrebi vatreno 
oružje, da uhapsi počinioca koji ga napada, čak i da ga liši života? Da li to piše u 
Pravilima službe? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Piše. Ali to piše i za svako lice, i civila, i svakoga 
čoveka - da ima pravo da se brani. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da li ste vi tog 19. jedanaestog 1991.  u 
''Veleprometu'' uopšte čuli da je Bogdan Vujić naredio bilo kakvu primenu sile ili 
upotrebu vatrenog oružja? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Toga nije bilo. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Ja ću vam sada predočiti neke delove 
iskaza gde... koji se odnose na gospodina Vujića, koji se odnosi na... to što je on rekao da 
ste vi konkretno preduzeli, pa... bih vam pitao da... vas pitao da li ste vi to preduzeli 
kritičnom prilikom i da li je to istina? Dakle, Bogdan Vujić, to je 16. jedanaesti. Samo 
referenca da ima za časni Sud i moje kolege, stranica je 4510. Kaže da ste vi u jednom 
trenutku na ''Veleprometu'' došli i rekli mu da neka lica kao što su Marko Crevar i 
vojvoda Topola govore da hoće da ga ubiju zajedno sa ustašama. Da li ste vi to njemu 
rekli tada na ''Veleprometu'' 19. jedanaestog? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To prvi put čujem. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala vam. Zatim, referenca je 16. jedanaesti... ne, izvinjavam se, 
referenca je... stranica 4520, svedočenje Bogdana Vujića od 17. februara 2006. godine.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Gospodin Vujić tvrdi da ste mu vi rekli da, kada je 
počela evakuacija ljudi u autobuse, da neki pripadnici TO i četnici odvode ljude izvan 
dvorišta ''Veleprometa'', i da se ti ljudi više ne vraćaju, i da se čuje tu rafalna paljba; i da 



 

 

ste rekli da to radi Marko Crevar, koji je rekao da će i njega da ubije zajedno sa ustašama. 
Da li je to istina i da li ste vi to rekli Bogdanu Vujiću 19. jedanaestog u ''Veleprometu''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Prvo, to je kompletno čista neistina. Niti... oni su 
reagovali, i taj Crevar sa mnom u razgovoru, normalnom razgovoru, oni su uvek... dobro, 
ne... ne baš Crevar uvek, ali su ti ljudi bili u pripitom stanju. I oni su reagovali - zašto mi 
štitimo te ljude. Ali da je... da sam ja rekao da oni odvode ljude... ili da sam ja vidio da 
oni odvode ljude, prvo bi ja pokušao da sprečim. A ob... obavezno bih obavestio... 
izvestio i pukovnika Vujića i Borisavljevića da to spreče. Međutim, niti je... nit' sam ja to 
rek'o, nit' sam ja to video, nit' sam ja to čuo, nit' sam čuo ikakve rafalnu paljbu iza 
hangara. A nadalje od hangara i okolo u selima, to se videlo.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da, hvala vam. To ste juče i objašnjavali na pitanja 
mog kolege Lukića. Rekli ste nam, vi ste se vratili u Negoslavce negde iza jedan noću, 
tako ste rekli otprilike - da ste došli u operativnu salu na komandno mesto Operativne 
grupe Jug, da ste tamo proveli noć. Rekli ste da pukovnik Mrkšić više nije bio tu kada ste 
vi došli, i da je bio samo dežurni oficir. Jesam ja to dobro razumeo juče? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobro ste razumeli, ali ja baš nisam potpuno 
siguran, ali mislim da je bio dežurni, samo dežurni oficir. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Takođe ste juče rekli da je nakon vas 
došao pukovnik Vujić, i da je tu ostao sa vama celu noć do ujutru. Jesam i to dobro 
razumeo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobro ste razumeli.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Sutradan ste rekli da ste otišli u bolnicu. Recite mi 
otprilike, kada ste stigli u bolnicu, ako se sećate? Otprilike normalno, nije... 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da je bilo negde oko 7.00 sati.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Rekli ste nam čime ste se bavili, i da je to trajalo 
negde oko dva sata ili nešto više. Da li se sećate kada ste napustili bolnicu i kada ste stigli 
u ''Velepromet''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da smo napustili bolnicu oko 10.00 sati. 
I ubrzo smo stigli u ''Velepromet'' sa kolima jednim vojnim koja su išla u Negoslavce, a 
bilo je mesta da nas prevezu. Ne znam tačno kol'ko je vremena prošlo, ali nismo se nigde 
zadržavali, nešto posle 10.00. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A kakav bi bio vaš komentar, ako vam kažem da 
jedna osoba kaže da ste... da nije išla sa vama, da je došao sam u ''Velepromet'', i da je 
došao oko 12.00, a... 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sa... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE:... radi se o nekom iz ovog organa bezbednosti, iz 
Uprave? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR:... Ja sa takvom osobom nisam išao. 
 



 

 

ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A toga dana ste išli sa kime u ''Velepromet'', ovim 
vozilom koje ste spomenuli?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Sa Bogdanom Vujićem. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Kada ste stigli sa Bogdanom Vujićem u 
''Velepromet'', rekli ste da ste odseli u jednoj kancelariji za koju mislite da ja kancelarija 
Ljubinka Stojanovića. Da li sam ja to dobro shvatio? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste. U početku sam mislio da je to kancelarija 
Borisavljevića, ali sam kasnije saznao da je to kancelarija Ljubinkova.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Juče ste pričali o tome šta se dešavalo u 
toj kancelariji Ljubinka Stojanovića, dok ste vi bili tamo. Pričali ste i o odlasku Bogdana 
Vujića na sedicu Vlade. Mene interesuje... nešto trenutno nakon sednice Vlade. Bogdan 
Vujić vam je ispričao šta se dešavalo na sednici. Da li je on rekao da... kada se vratio, da 
je bio uplašen za svoj život, i da je on bio zapravo neka vrsta taoca na toj sednici Vlade? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To Bogdan Vujić nije tada pričao, ali je pričao 
meni to kasnije. Ali tada je, ja mislim, ono što mi je ispričao u kratkim crtama - iskreno 
ispričao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vratićemo se na to. To je ono što ste juče rekli. A 
interesuje me, da li je nakon toga kada vam je ispričao događaje sa sastanka Vlade, da li 
je Bogdan Vujić izlazio negde u dvorište ''Veleprometa'', dok nije otišao u kasarnu tog 
popodneva? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam u jednom momentu izašao. Ali Bogdan 
Vujić tada nije izašao, tad kad sam ja video i Gorana Hadžića, koga sam jedino 
prepoznao, ostale ne poznajem - pozdravljao se. U tom momentu Bogdan Vujić nije iš... 
iz... izašao, ali je kasnije izlazio u dvorišete. I šta je radio, ja ga nisam pratio i ne znam 
tačno. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Ako vam kažem da... ako... ako vas pitam 
da li se sećate, da li je Bogdan Vujić izlazio i pre sastanka Vlade, kakav je vaš odgovor? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da nije. Nisam 100 posto siguran, ali 
mislim da nije, da je seo odmah da piše nešto, pribeleške neke pravi, a ja sam radio oko 
one tašne, i tako da nisam siguran. Ali mislim da nije izlazio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Koliko je prošlo vremena - od kada ste došli u 
''Velepromet'' i od kad je Bogdan Vujić seo to da piše - dok nije pozvan na sednicu 
Vlade? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa prošlo je više od sat vremena sigurno, možda i 
dva.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ako vam kažem da Bogdan Vujić kaže da je sednica 
Vlade počela iza 13.00 časova, da li bi to osvežilo vaše sećanje ili ne? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja mislim da ne bi ništa osvežilo, jer ja tačno 
vreme ne znam kad smo iz bolnice stigli. Ja tu nisam siguran, da li smo pošli u 10.00 ili u 



 

 

pola jedanaest, ovaj... tako da ništa mi ne menja to kol'ko smo radili unutra. Ne, ništa mi 
ne znači. Ali, moguće je da je sednica počela u 13.00... u 13.00 časova. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li biste bili ljubazni da nam ponovite šta vam je 
gospodin Bogdan Vujić rekao kada se vratio sa sastanka Vlade, kako ste juče to rekli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Prvo, rekao mi je da se svađao sa njima oko toga 
što su tražili od njega da im preda zarobljenike, jer oni pripadaju njima. I osnovna svađa 
je bila oko toga. Rekao mi je da je Arkan jedini tamo bio sa oružjem, ali da nije 
učestvovao u radu Vlade. Rekao mi je da je to bila oštra diskusija između njega i članova 
Vlade oko zarobljenika, pa je on pripretio da će i kameru ne... neku dovesti da snima to 
sve, da to dokumentuje. I ono što je rekao predsednik Vlade Goran Hadžić, koga su 
podržali svi - da će ići na tenkove JNA ako ne preda zarobljenike. To je suština, ono što 
mi je tada ispričao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je još nešto rekao, ili je tako sastanak i 
završen? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ne znam šta je još bitno ispričao. Ne mogu 
momentalno da se sedim... setim. Možda i jeste, ali.... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li je rekao da ga je tamo neko napadao, i da im je 
on rekao da nastupa u ime Vrhovne komande i načelnika Uprave bezbednosti? Da l' se 
toga sećate? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To mi nije rek'o.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li je rekao... da... im je rekao da o predaji za... 
zatvorenika nema govora i da oni moraju ići u Sremsku Mitrovicu, i da su oni 
zarobljenici JNA? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Te... te stvari mi nije govorio. Jer ako je 
predstavnik Vrhovne komande, onda im je... onda im je... mogao i predat' zarobljenike. 
Ovaj, ja... ne znam. Meni to nije prič'o uopšte. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li vam je pričao, da li je tom sastanku, sednici, 
sastanku Vlade, bio prisutan još neki oficir? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste. Evo vidite. Momentalno se nisam setio. 
Rekao mi je da je u pola sednice u toj njihovoj raspravi ušao jedan potpukovnik, za koga 
on ne zna iz koje je jedinice, da li je iz Gardijske brigade ili iz Beograda, i doneo neki 
papir, i saopštio im - ako oni donesu takvu odluku, da mogu da osnuju logor ratnih 
zarobljenika, što su oni i tražili.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li se vi dobro sećate reči koje vam je on saopštio? 
Da li vam je saopštio tačno ovo što ste nam sada rekli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim 99 posto da sam rekao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ako vam ja kažem da vam gospodin Vujić tako nešto 
nije mogao reći, jer on i sam nije čuo šta je potpukovnik govorio na tom sastanku Vlade, 
da li bi to promenilo vaš stav? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne bi.  
 
ADVOKAT VASIĆ: Referenca je inače iskaz stranice 4562 i 4563 za časni Sud i 
uvaženog kolegu.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ako vam kažem da je... da je jedan drugi svedok 
takođe... ne pominje da je bilo reči o odobrenju za formiranje logora za ratne 
zarobljenike, da li bi to promenilo vaš stav i vaše sećanje? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne bi promenilo ništa, zato što mi je Bogdan Vujić 
rek'o da je odma' iza toga nastala... nastalo veselje u toj kancelariji.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Sa zakašnjenjem sam, ovaj, sada istakao prigovor, ali čisto zbog 
kasnije linije. Pošto svedok govori o posrednim saznanjima, o onome što mu je rekao 
Bogdan Vujić, predočavanje sad iskaza nekih trećih lica o tome da l' bi promenilo stav o 
tome šta mu je rekao Vujić, mislim da to izlazi van... to izlazi u konstrukcije. Nije svedok 
da ima neposredna saznanja, nego posredna. I on samo govori ono što mu je Vujić pričao. 
U tom smislu, takva linija pitanja mislim da je van toga. 
 
SUDIJA PARKER: Ja... Bojim se da nisam do kraja shvatio vašu poentu, gospodine 
Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Izgleda da sam komplikovan. Nije... nije meni sporno kada 
gospodin Vasić pita svedoka, predočavajući mu činjenice koje tvrdi Vujić, pošto on priča 
o onome što mu je Vujić rekao, a ne šta je bilo na sednici. A onda mu predočava iskaz 
drugog svedoka, da l' bi to promenilo njegov stav o tome šta mu je rekao Vujić. Pa to 
mislim da ulazi u sferu špekulacije. 
 
SUDIJA PARKER: Sada počinjem da nazirem ono što vas brine gospodine Lukiću, ali 
mislim da je to u ovom trenutku preuranjeno. Ako se bude razvilo u tom pravcu još više, 
mi ćemo da intervenišemo. Za sada možete da nastavite, gospodine Vasiću. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala, časni Sude. Neće se nastaviti. Ovde sam otprilike za... blizu 
kraja ove teme.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste o razgovoru sa gospodinom Vujićem istog 
dana odmah obavestili gospodina Munćana ili... ili pukovnika Petkovića? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam Munćana obavestio, a da li je Munćan 
obavestio Petkovića, ja to ne znam. Ali odma' po dolasku u Šid, otišao na referisanje kod 
Petkovića. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste saznali da je on referisao Petkoviću o tome 
da, kako vi kažete, po informacijama koje ste vi imali, nekakva Vlada formira, kako vi 
kažete, logor za ratne zarobljenike na teritoriji... u zoni odgovornosti Prve vojne oblasti? 
Da li je to... o tome bio upoznat pukovnik Ljubiša Petković? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja nisam mogao kontrolisati mog pretpostavljenog 
šta referiše, i ni... nije mi poznato.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste vi vašeg pretpostavljenog obavestili pismeno 
ili usmeno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja usmeno. Jedino kad obavljam direktno, neki 
razgovor - onda pedajem zabelešku o tom razgovoru. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li bi odsek bezbednosti Prve vojne oblasti morao 
da zna jednu ovakvu činjenicu da se na... u njenoj zoni odgovornosti od strane Vlade 
Istočne Slavonije, Baranje i zapadnog Srema formira nekakav logor za ratne 
zarobljenike? Da li bi s tim morao biti upoznat? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja ne znam to. To nisam rukovodio, niti sam 
nadležan za to.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li... da li vam je poznato da je u novembru 1991. 
godine od gospodina generala Vlade Stojanovića izdato naređenje da se nijedna razmena 
ratnih zarobljenika ne sme izvršiti bez njegove saglasnosti? Da li ste vi bili upoznati sa 
takvom jednom naredbom komande Prve vojne oblasti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam koji je to rad, koji je... o kakvom radu se 
radi, jer ja mislim da nikada nisu bili zabranjeni informativni razgovori.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Očigledno me niste dobro čuli. Ja... ja sam pitao za 
ra... za razmenu, ne za rad. Znači, da li ste videli naređenje kojim komanda Prve vojne 
oblasti zabranjuje bilo kakvu razmenu ratnih zarobljenika bez saglasnosti generala Vlade 
Stojanovića? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja tu naredbu nisam video. A meni je dovoljno bilo 
da je vidi moj pretpostavljeni, jer ja nisam ni vršio razmenu ratnih zarobljenika.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Rekli ste nam da ste kasnije, kad su se 
mnogi iz ''Veleprometa'' razišli, da je Vujić otišao u kasarnu, a vi sa gospodinom 
Munćanom i ostalima iz grupe ste otišli na ''Ovčaru'', je l' sam dobro to razumeo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobro ste razumeli. Vujić je malo ranije otišao. Ja 
sam ostao u ''Veleprometu'' da čekam Munćana. A on je došao bogami pokasno, pred 
sami mrak - po mene; i odatle smo krenuli pravo za Šid, ali smo navratili na ''Ovčaru''. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. I recite mi, kada ste krenuli u pravcu 
''Ovčare'', jeste vi to nekoga pitali gde se nalazi, jeste znali, ili ste... Kako ste našli tu 
lokaciju? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To nam je neko iz... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Izvinjavam se, nastavite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da je Munćan znao ili mu je neko u 
''Veleprometu'' rekao da ima jedan put gde se skreće levo... kad se prođe kasarna, onda 
ima jedan put gde se skreće levo i ide pravo na ''Ovčaru''.  
 



 

 

ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Kada ste već pomenuli Munćana, da li vam je rekao 
zašto su oni toga dana bili u kasarni? Šta su oni tamo radili? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Prvo, osim mene i Vujića, ova... ova... obadve ove 
grupe otišle su u ''Velepromet'' da tamo pomognu, jer je još dosta tamo bilo ljudi i žena i 
dece. I kad su to završili, a mi došli u ''Velepromet'', nismo ih tamo našli. Nama su samo 
rekli da su otišli u kasarnu, ali ja tamo nisam išao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da, niste ni rekli da ste bili. Ali da li su oni vama 
rekli zašto su išli u kasarnu? Kakve su poslove imali u kasarni ova vaša grupa? I da li je 
tu bilo i ovih oficira iz grupe u... iz Uprave bezbednosti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja sam čuo. Meni je Munćan posle u kolima 
pričao to - da su svi otišli tamo, jer su obavešteni da su o... ovi autobusi nalaze tamo, i da 
ima nekih incidenata od strane teritorijalaca - da su nasrtali na te zarobljenike koji su bili 
u autobusima. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Juče ste nam rekli da su ti incidenti razrešeni, da su 
autobusi obezbeđeni. Mene interesuje, koliko su dugo, da li su vam rekli, koliko su dugo 
ovi oficiri bili u kasarni, i da li su bili i nakon što su autobusi obezbeđeni i ti incidenti 
rešeni? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa nije mi te detalje pričao. Znam da je os...  da su 
ostali tamo i da su mi rekli da su autobusi bili obezbeđeni, i da su otišli u pravcu 
''Ovčare''. I onda su oni... i oni smatrali da više nemaju posla tamo.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li su oni nakon odlaska autobusa na ''Ovčaru'' 
ostali u kasarni, ili su i oni onda krenuli iz kasarne? Da li su vam to rekli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Nisu mi tačno vreme rekli kol'ko su se 
zadržavali i to, i ne... pojma nemam to.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li su vam rekli - kada su autobusi iz kasarne 
otišli na ''Ovčaru''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Nisu mi ni to rekli. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li su vam rekli, da li... zašto su autobusi iz 
kasarne otišli na ''Ovčaru''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, ni taj razlog nisam... nisam čuo. A nije nam ni 
bilo mnogo do priče. Dva dana nismo spavali, i da vam pravo kažem, nije mi rekao zašto 
su otišli na ''Ovčaru'', ali je rekao da ćemo navratiti da vidimo tamo imamo li uslova za 
neke razgovore.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li vam je gospodin Munćan, pre nego što ste 
otišli na ''Ovčaru'', rekao da li je ta grupa već pre toga, tog dana, bila na ''Ovčari'', pravo iz 
kasarne? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne razumem koja grupa?  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Izvinjavam se. Možda nisam bio jasan. Grupa oficira, 
znači u kojoj su bili gospodin Munćan i ovi oficiri, ako znate, iz Uprave bezbednosti? Da 



 

 

li vam je gospodin Munćan rekao da s... da li su oni toga dana iz kasarne otišli na 
''Ovčaru'' pre nego što su došli po vas u ''Velepromet''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Ja mislim da je Munćan prvi puta došao sada 
kada smo mi zajedno došli kolima tamo.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li znate za oficire Uprave bezbednosti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ni... ne znam, niti sam ja više video ni Vujića ni 
oficire iz Uprave bezbednosti. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li nam možete reći zbog čega ste išli na ''Ovčaru'' 
tog dana, u suton? Vaša grupa, zbog čega je išla na ''Ovčaru''?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nama je Munćan rekao da idemo da vidimo kakva 
je situacija tamo, da li ima uslova da obavimo nekoliko informativnih razgovora sa tim 
licima, ili sa pojedinim licima iz te grupe; i isključivo smo išli radi toga na ''Ovčaru''.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To je jedan i od osnovnih zadataka – obavljanje 
informativnih razgovora i utvrđivanje statusa lica, odnosno eventualnih počinilaca 
krivičnih dela, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tako je.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Kada ste stigli na ''Ovčaru'' rekli ste ''bio je suton'', 
rekli ste mi... rekli ste nam koga ste videli, da ste vi ostali u kolima zajedno sa 
gospodinom Radakovićem. Je l' sam to ja dobro razumeo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste tada u blizini hangara videli neki beli 
Renault 4 sa nekim oficirom JNA? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Nijedno vozilo nije bilo ta.. takvo kao naše ili 
to vozilo. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste tada bili upoznati da zarobljenike čuva vojna 
policija 80. motorizovane brigade? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Mi smo imali propusnicu za kretanje na celoj 
teritoriji, i to je vojna policija kontrolisala.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Samo jedna mala digresija. Da li ste vi čuli tada kada 
ste došli u Vukovar za predaju Mitničke grupe 18. novembra? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nešto sam čuo, ali detalje ne znam, i da su ti ljudi 
evakuisani u Sremsku Mitrovicu. Toliko sam znao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li su s ovim ljudima informativne razgovore 
obavljali ljudi iz odseka bezbednosti Prve vojne oblasti? Da li to znate? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Naša grupa nije. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li vam je poznato da su ova lica 18. na 19. 
provela na ''Ovčari'' i da je njih takođe čuvala vojna policija 80. motorizovane brigade? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam to. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A šta vam je rekao gospodin Munćan kada se vratio, i 
koliko se dugo zadržao u hangaru? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja kažem da se zadržao pet, šest minuta. I vratio se, 
i onako odma'nuo rukom i kaže: ''Ovde nema nikakvih uslova za razgovore. Pada noć. 
Nema ni... nigde posebne prostorije. Idemo mi kući, u Šid, a za to ima vremena''. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li nam možete reći šta to znači: '' Za to ima 
vremena''? Znači da će razgovore obaviti s ovim ljudima drugi put? Je l' to to znači, ili šta 
znači? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja... ja sam tako razumeo. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li je rekao s kim je razgovarao, ko ga je u 
hangaru primio? Da l' se nekom predstavio? Da li vam je uopšte nešto o tome rekao? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nije rekao ni reč o tome.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li je rekao ko se nalazi u hangaru? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Rekao je da su zarobljenici u hangaru i da su... da 
stoje uza zid ili sede uza zid u... u celom hangaru. Jedino to. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li je rekao da su ova lica čuvana? Da ih čuva 
neka straža? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja sam vidio policajca ispred. A unutra ne znam 
da li je neko bio.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je rekao, da li su mu rekli da će ovi ljudi 
ostati tu da se vrši trijaža, ili da će otići negde? Da li vam je išta rekao o tome vaš 
pretpostavljeni u tom trenutku, gospodin Munćan? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Munćan nama ništa više o tim ljudima i toj situaciji  
nije govorio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li je o ovoj situaciji obavešten vaš direktni 
pretpostavljeni, pukovnik Ljubiša Petković tog istog dana, kada ste stigli u Šid, kako ste 
rekli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To nam je rekao Munćan kad se vratio sa 
referisanja, da je o svemu obavestio pukovnika Petkovića.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je pričao detalje tog referisanja ili ne? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato, da li je pukovnik Bogdan Vujić 
20. jedanaestog 1991. godine bio kod pukovnika Petkovića i poneo neki referat, ili neko 
iz njegove grupe? Da li imate neko takvo saznanje? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nemam. 
 



 

 

ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Juče ste nam rekli da ste do marta 1992. 
godine bili u Vukovaru, da ništa niste čuli o događajima na ''Ovčari''. Da je vaš zadatak 
bio da istražujete zločine, pribavljate dokumenta o zločinima, vodite informativne 
razgovore. Da li ste se u ovom radu sretali sa komandantom grada potkupu... 
potpukovnikom Miloradom Vojnovićem? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja se imena inače slabo sećam, ali sam jednom bio 
u toj komandi grada, kako su je zvali. I da vam pravo kažem, ne mogu da se setim sad i 
povodom čega. Prema tome, video sam toga potpukovnika sigurno, ako je to taj, u to 
vreme bio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Gospodine Korica, ja, imajući u vidu ono što je moj 
uvaženi kolega Lukić juče rekao, je li vaše... da li... da li želite možda da... da napravimo 
pauzu? Ja sam pri kraju mog ispitivanja vrlo, ali ako želite zbog vašeg zdravstvenog 
stanja. Ne znam u kakvom ste.... 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Za sada sam... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE:... sada kondiciji?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR:... za sada se osećam tako da može redovno da bude 
pauza. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala.  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Molim. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Onda bih nastavio. Pri kraju sam. A da li ste u ovim 
poslovima imali kontakte sa načelnikom organa bezbednosti 80. motorizovane brigade, 
tada komande grada Vukovara, Dragim Vukosavljevićem? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Možda dva tri puta, i posebno kasnije. I dobro smo 
se poznavali on i ja. Ja mislim da je on iz Kragujevačke Rače. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Tačno. A da li ste za to vreme kontaktirali i sa 
gospodinom kapetanom Vezmarovićem, komandirom čete vojne policije 80. 
motorizovane brigade, koji je takođe bio u gradu Vukovaru zadužen za bezbednost 
grada? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da nisam. Moguće je, ali posebno - ništa.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste gospodine Korica od bilo kog od ovih lica 
saznali bilo šta o događajima na ''Ovčari'' do marta 1992. kada ste se vi tamo nalazili, i 
kada ste izučavali i prikupljali dokaze za zločine koji su se odigrali na tom prostoru? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam nikada nigde ni od koga čuo bilo šta o 
''Ovčari'', jer za nas su ti ljudi, kako nam je rečeno, prebačeni u Sremsku Mitrovicu. I 
dalje, naša nadležnost je otpala. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala, gospodine Korica. Recite mi, u čijoj 
nadležnosti je bio zatvor u Sremskoj Mitrovici, odnosno taj pri... privremeni logor za 
ratne zarobljenike u kome su organi bezbednosti JNA ispitivali, vodili informativne 
razgovore? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste ikada videli naređenje u kojima su od strane 
Uprave bezbe... bezbednosti određeni organi bezbednosti iz Prve vojne oblasti da vrše 
informativne razgovore u ovom centru, zajedno sa organima Uprave bezbednosti? I da li 
ste ikada znali da je i gospodin Bogdan Vujić bio jedan od islednika u tom centru u 
Sremskoj Mitrovici? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To sam ja znao. Vi ste me pitali da li sam vidio 
naredbu. Naredbu nisam video, a te ljude sam video. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ti ljudi su znali da li su ovi ratni zarobljenici 
preveženi u Sremsku Mitrovicu ili ne, odnosno, da li su tamo stigli, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja to ne znam, niti sam ih to pitao. Ja sam samo 
jedne noći doveo jednoga čoveka u Sremsku Mitrovicu, predao ga Vujiću i predao onu 
tašnu Vujiću da vidi tamo da li su ta lica tamo. I to je sve što znam o tim ljudima. A znam 
ljude koji su tamo radili.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Nikada vaša grupa, uključujući i gospodina Munćana, 
nije dobila zadatak od pukovnika Ljubiše Petkovića da obavi informativni razgovor ili 
podnese izveštaj u vezi sa ovom grupom koju ste obišli na ''Ovčari'' to veče 20. 
jedanaestog 1991. godine? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja to ne znam. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam gospodine Korica, ja više nemam pitanja. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Časni Sude, ja nemam pitanja više za ovog svedoka. 
 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Hvala i vama. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala, gospodine Vasiću. Izvolite, gospodine Boroviću? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ: Hvala časni Sude. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT BOROVIĆ 
 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Dobar dan, gospodine Korica? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobar dan.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Vama je poznato da je jedan optuženi u ovom 
predmetu tada kapetan Miroslav Radić, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Miroslav? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Radić? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 



 

 

 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Moje prvo pitanje: 20. novembra 1991. 
godine govorili ste o trijaži, odnosno selekciji zarobljenih u bolnici. Opisali ste detaljno 
koje su... koje su vojne starešine u tome učestvovale. Moje prvo pitanje glasi: da li je na 
bilo koji način u toj selekciji zarobljenika, u smislu pomaganja, naređivanja i tako dalje, 
učestvovao kapetan Miroslav Radić ili nije? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja se ne sećam da sam ja ikada video Miroslava 
Radića.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li to znači da nije ni učestvovao u toj selekciji 
tamo na mestu gde ste vi to vršili u bolnici? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pretpostavljam.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ: To bi bilo moje i poslednje pitanje, časni Sude. 
 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Hvala lepo. 
 
SUDIJA PARKER: Mogli bismo sada da napravimo pauzu gospodine Moore, ili kako 
se čini, mogli bismo da nastavimo jedno petnaestak minuta. Šta bi vama najviše 
odgovaralo?  
 
TUŽILAC MOORE: Pa ja bih vrlo rado nastavio tih 15 minuta. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam, gospodine Moore. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: TUŽILAC MOORE 
 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dobar dan gospodine Korica. Ponovo se srećemo. 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dobar dan.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li bih mogao da vam postavim samo jedno ili dva 
pitanja pre nego što napravimo pauzu. O ovome je reč: Ja sam, naravno, slušao vaše 
svedočenje. I ako se pogleda vaše svedočenje iz vremena kada ste stigli u područje 
Vukovara, pa otprilike negde do 21. novembra - dakle govorimo o: večeri 19. novembra, 
zatim celom danu 20. novembra, i recimo da se zadržimo samo na tome, da li bi bilo 
ispravno da se kaže da je jedina agresija ili neki neprijatan čin koji ste vi tada videli 
poticao samo od jedne osobe, a to je bio gospodin po imenu Topola, dok je sve ostalo je 
bilo normalno? Da li bi to bio tačan rezime onoga što ste tamo videli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Što se tiče agresivnosti, ja mislim da bi to moglo 
biti tačno. Ali, ništa nije bilo prijatno i ništa nije bilo normalno - drugo. Ali što se tiče 
agresivnosti, nekakve druge ag... agresivnosti nije bilo, nego od strane Topole. 
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa vi biste se onda složili sa mnom da jedino što ste 
vi videli je bio Topola da se ponašao agresivno. Niste videli ništa drugo što bi moglo da 
se nazove agresijom?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da, baš tako. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Koliko ste se dugo zadržali 19. novembra uveče u 
''Veleprometu''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da sam proveo u ''Veleprometu'' 
devetnaestog - najmanje tri sata. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A, izvinite ako se ja ne sećam dobro, u poodmaklim 
sam godinama, ako neko govori o vremenu kada ste stigli tamo i kada ste otišli odatle, 
koliko vremena  ste vi proveli u ''Veleprometu''? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja mislim negde oko pola jedanaest da smo 
došli na ''Velepromet'', pa da smo se vratili negde iza jedan sat posle pola noći u... u 
Negoslavce.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A kada govorimo o objektu ''Velepromet'', to u stvari 
i nije baš neki veliki objekat, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ''Velepromet'' je bila jedna veletrgovina gde je 
bilo i poljoprivrednih mašina i svega. Prema tome, prostora ima dosta. A zgrada 
''Veleprometa'' ta je mali objekat, s tim što su tamo bili i neki hangari u koje ja stvarno 
nisam ulazio.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dakle, ako bi neko govorio o zadatku koji ste imali 
kada ste došli u ''Velepromet'', kako biste opisali, kako ste vi sami razumeli taj zadatak u 
''Veleprometu''? Šta se od vas tražilo da obavite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Od nas se tražilo da pomognemo oko evakuacije 
ljudi koji su došli iz bolnice i sa drugih strana, što su dovodili teritorijalici pojedinačno, 
da se ti ljudi evakuišu, jer će doći autobusi za evakuaciju. I da se obratimo tamo kod 
Ljubinka Stojanovića i kapetana Borisavljevića.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa dobro, ako na to pogledamo generalno, da li bi 
bilo ispravno da se kaže da su vaše instrukcije, vaš zadatak bio da vidite kakva je bila 
situacija, jer je izgleda bila prilično teška i komplikovana, da vidite kako možete da 
pomognete, i da onda izvestite o tome kako bi svi znali šta može ili ne može da se 
postigne? Da li je ovo ispravan način da se to opiše? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa bi. Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ja ću da se vratim malo kasnije na ''Velepromet''. 
Samo sada bih želeo da vas pitam o jednom drugom aspektu vašeg svedočenja pre pauze. 
Sećate se da ste nam rekli da ste imali referisanje sa majorom Šljivančaninom kada ste 
prvi put stigli u Negoslavce? Da li se sećate toga? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. Ja to nikad nisam rekao da smo mi referisali 
Šljivančaninu. Nigde. Niti smo referisali. Samo je Šljivančanin nas upoznao sa... šta treba 
da radimo - toga dana i sutra. 



 

 

 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Možda je samo mala greška u prevodu. Ono na šta ja 
mislim jeste sastanak sa Šljivančaninom gde je on vama referisao 19. novembra uveče u 
Negoslavcima. Da li se sećate toga? To je ono na šta ja mislim? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Toga se sećam.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ja ne pokušavam da vas nešto uhvatim gospodine 
Korica, samo pokušavam da raščistim jednu ili dve stvari. U svom jučerašnjem 
svedočenju, rekli ste sledeće: ''Šljivančanin nam je rekao da je naš glavni zadatak 
narednog dana da vršimo trijažu u bolnici i da ćemo da šaljemo neke ljude u Sremsku 
Mitrovicu. Rekao je da je to zbog toga što tamo ima mnogo ljudi koji su se sklonili u 
bolnicu i da oni nisu otišli u ''Velepromet'' kada im je rečeno da mogu da odu tamo. 
Rekao je da tamo ima i nekih pripadnika Zbora narodne garde, MUP-a, i ratnih zločinaca, 
koji su se sklonili u bolnicu i preobukli se u doktorske uniforme''. To ste juče rekli. Da li 
se slažete sa tim? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala vam. A dalje kažete, to je red 14726 ili 
stranica 14726, red 18: ''On je rekao da je trebalo da se ti ljudi razdvoje i da je trebalo sve 
da se raščisti u bolnici i pripremi za dolazak Međunarodnog Crvenog krsta (ICRC, 
International Committee of the Red Cross), kako bi se izbegli bilo kakvi incidenti''. E sad, 
hoću samo sa ovim poslednjim da se pozabavim, jer to su  vaše reči. Ja vam ih samo 
čitam. Da li razumete? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li ste vi shvatili da kada je on rekao: ''Ti ljudi 
treba da budu odvojeni'', da je on pod tim podrazumevao pripadnike Zbora narodne 
garde, MUP-a i zločince koji su se sklonili u bolnicu? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Shvatio sam da treba da se odvoje svi oni koji nisu 
bili radnici bolnice, pa prema tome i Mupovci i Zenge, to je sigurno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ne. Želim da vam ponovo pročitam tačno vaše reči> 
''On je rekao da ima nekih pripadnika Zbora narodne garde, MUP-a i da ima ratnih 
zločinaca koji su se sklonili u bolnicu i koji su se preobukli u doktorske mantile. On je 
rekao da te ljude treba odvojiti i da sve treba da se raščisti u bolnici i pripremi za dolazak 
Međunarodnog Crvenog krsta''. Dakle, ono što vam ja sugerišem kada pogledate 
sopstveno svedočenje i šta je vama rekao gospodin Šljivančanin kada pominje ''te ljude'', 
to su pripadnici Zbora narodne garde, MUP-a i zločinci koji su se sklonili u bolnicu, i 
koji su upotrebili doktorske mantile kako bi se maskirali. To je tačno, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je tačno. Ali mi nismo mogli u tome momentu 
ni da pitamo ko je Zenga, ko je mupovac, ko je ovaj, nego samo ono što nije sastavni deo 
bolnice, a nije ranjenik i bolestan, mi smo to odvajali. A onda u Sremskoj Mitrovici treba 
da se vrši konačan trijaž. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala vam na tome. Ono što bih hteo da vas pitam je 
sledeće. Ta rečenica: ''Oni treba da budu odvojeni'', tim smo se pozabavili. A ovo da: 



 

 

''Sve treba da se raščisti u bolnici i da se pripremi za dolazak Međunarodnog Crvenog 
krsta, kako bi se izbegli bilo kakvi incidenti''. To su vaše reči, nije nešto što sam ja 
izmislio. Da li možemo da smatramo da ono što ste hteli da kažete je da je taj proces 
trijaže trebalo da bude obavljen pre dolaska Međunarodnog Crvenog krsta kako bi se 
izbegao bilo kakav incident sa njima. To je tačno, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne samo sa njima, nego i prema njima.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dobro. Da li možemo da se pozabavimo sa dve reči:   
''sa njima''. Dakle, trebalo bi da oni odu pre njih... molim vas, da li možete da ne gledate u 
gospodina Lukića? Probajte na trenutak da gledate u mene molim vas. Hvala vam lepo.  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Svakako. Obavezno.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: To je u redu. Dakle, namera je bila da se napravi 
trjaža tih ljudi pre nego stigne Međunarodni Crveni krst, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tačno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala vam. Prema tome, to je bilo da bi se izbegao 
bilo kakav incident, incident sa Međunarodnim Crvenim krstom i ne znam, možda sa 
JNA? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Verovatno nije samo to.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa, dakle ''Kako bi se izbegao bilo kakav incident''. 
Šta ste tačno podrazumevali pod izbegavanjem incidenta? Zar se to ne odnosi na 
činjenicu da je Međunarodni Crveni krst trebalo da dođe? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Mi smo znali da Crveni krst dolazi i niko im nije 
mogao zabraniti da dođu. Međutim, s obzirom da je tamo bilo i ekstremista i oružja još, i 
svega, trebalo je to sve videti u momentu dok se vrši trijaža - da se malo pogleda okolo 
da li nema negde oružja sakrivenoga i... tako, a to... a to smo i radili. Ja sam našao bombu 
na taj način. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li mogu da završim sa ovim poslednjim pitanjem 
pre pauze?  Tu je bilo pripadnika Zbora narodne garde, rekao je gospodin Šljivančanin, tu 
su mupovci, tu su zločinci. Kako možete da napravite njihovu trijažu a da nemate neke 
kritetrijume? Kako da odaberete te ljude? Kako da ih odvojite? Molim vas, da li možete 
to da mi kažete? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam rekao da te detalje nama nije govorio ni 
Šljivančanin. Kako? Važno je da se odvoje sva lica koja nisu lekarsko osoblje, osoblje 
bolnice. Može biti vozač bolnice. On ima iskaznicu neku ili neki dokumenat ima. Znači, 
osoblje bolnice samo ostaje u bolnici. Ostaju u bolnici ranjeni... ranjenici, sa kojima mi 
nismo imali nikakav kontakt, jer su to radili lekari vojni, koji su došli, kol'ko sam čuo iz 
ove... iz Novoga Sada. A sve ostalo, što je ostalo, a ne... ne pripada tim kategorijama, 
onda su tu i: mupovci, kriminalci i zločinci, i svi, a trijaž će se izvršiti u Sremskoj 
Mitrovici. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Rekao sam ''poslednje pitanje''? To je uvek fatalno za 
advokata kada kaže ''poslednje pitanje''. Ako su oni trebali da idu u Sremsku Mitrovicu, 



 

 

zar onda ne bi bilo normalno da se napravi spisak ljudi koje ste okupili, pa da onda kada 
ih prevozite i predajete imate spisak imena ljudi koji izlaze i isti taj spisak da ih štriklirate 
na odredištu. To je tačno, ja mislim, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa možda je tako trebalo raditi, ali nismo dobili 
takvo naređenje da mi pišemo. Možda neko drugi u  neko... nekoj drugoj etapi je trebao 
da piše, tamo gde je vršen pretres, ili tamo gde se ulazi u autobuse, ili na nekom drugom 
mestu. Ja ne znam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: U redu. Nastavićemo ako časni Sud dozvoli, u 
odgovarajućem trenutku? 
 
SUDIJA PARKER: Sada ćemo imati pauzu od 20 minuta i nastavićemo u 16.10 časova. 
Gospodine Korica, sudski poslužitelj će da vam pomogne da izađete iz sudnice.  
 
 

(pauza) 
 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore? 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Gospodine Korica, hteo bih samo da porazgovaramo 
o početku vašeg svedočenja, a pokušaću da idemo redom, od A do B. Rekli ste nam da 
kada je formirana grupa, na primer, tu je bio Tomić, Stošić, Kijanović, vi i drugi, čini mi 
se. Mislim... da li ste putovali u Šid sa dva automobila? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam putovao sa Munćanom, i ta naša grupa koje 
je inače pre njih došla, oni su došli samo za ovu situaciju, a ja sam bio već ranije u toj 
grupi Munćanovoj. I oni nisu išli sa nama. Oni su išli svojim kolima. I kol'ko sam kasnije 
čuo, da su navraćali u Negoslavce. A mi nismo navraćali nigde. Išli smo direktno u Šid. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Znam da je ovo teško uopštavanje, ali da li može da 
se kaže da ponekad kada imate posla sa oficirima, oni vam ne kažu uvek o tome šta se 
dešava. Da li sam u pravu? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa u našoj službi nije bio tak... takav baš slučaj. Mi 
doduše, radimo svako svoj posao i ne mešamo se u tuđi posao. Ali što se tiče odnosa 
oficira i podoficira, tu nije bilo takve razlike. I uglavnom... uglavnom smo znali dosta 
stvari koje i oni treba da znaju, a ne moramo mi. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Kada nezvaničnim putem želite nešto da saznate, mi 
to u engleskom jeziku zovemo ''vino od grožđa''. Da li nam to kažete? Samo recite ''Da'', 
kako bi ušlo u zapisnik. Jer ste klimnuli glavom.  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, nisam vas razumeo.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A, u redu. Vi ste u vašoj grupi imali običaj da 
razmenjujete informacije. Da li je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: A razmena informacija, jedan od razloga zbog kojih 
ste razmenjivali informacije je taj što je to pomagalo drugim pripadnicima grupe da 
razumeju u čemu su problemi ili teškoće? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Mi smo prvo referisali svom pretpostavljenom, 
sem u određenim slučajevima. Ali uglavnom, referisali smo svi zajedno. Bili smo u istoj 
prostoriji i podnosili izveštaje šta smo tog dana radili. Tako da su i drugi znali šta je ko 
radio od nas u grupi. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A ukoliko je bilo teškoća koje je imao jedan od 
pripadnika grupe, da li je on imao običaj da to kaže i drugim pripadnicima grupe, kako bi 
im pomogao da razumeju u čemu su teškoće. Da li bi bilo tačno da se tako kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa može se tako reći. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Sada bih hteo da malo porazgovaramo o Šidu. Ja vam 
sugerišem da su instrukcije koje je Babić izdao u to vreme bile takve da vaša grupa ne 
treba da preuzme nikakve komandne odgovornosti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja nisam ni znao da je Babić bio u... Šidu, i ne 
znam kakve je instrukcije on dao. A mi inače nismo imali nikakve komandne, ni ranije u 
službi ni sada... nikakve komandne nadležnosti nismo imali. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li onda možemo da se složimo... Kao što sam 
rekao, ne pokušavam uopšte da vas hvatam za svaku reč. Odakle god da je došlo, stav je 
bio da ne treba da se preuzima nikakva komandna odgovornost? Da li bi to tako moglo da 
se kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam, kad nismo imali nikakve komandne 
odgovornosti, nismo imali nikakve komandne nadležnosti, pa nismo ni odgovornosti.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Neću da remetim ovu liniju pitanja, ali mislim da, kada je tužilac 
pitao za ono šta je rekao Babić, pa je pomenuo Šid, ne znam da li je to bilo jasno 
svedoku? Jer svedok kad je pričao u prvom delu, jedino kad je pomenuo Babića, 
pomenuo je u Beogradu. Ako je to hteo tužilac da razjasni, da ne bude neke, kako sam 
gospodin Moore kaže, zabune, možda bi bilo zgodno da kad postavlja ova pitanja - na 
koji razgovor misli sa puko... pukovnikom Babićem i svedokom. To sam hteo, čisto da 
bude jasna priča. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam. Da, Gospodine Moore?   
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, nastaviću u vezi sa ovim. Dakle, svedok je rekao da 
nije imao nikave komandne odgovornosti.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li ste vi shvatili da je vaš zadatak da razdvajate 
grupe, a ne da vršite trijažu? 
 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja sam to shvatio kao jednu... jednu opštu ili... 
prvu trijažu, ne detaljnu trijažu, jer za to nije ni bilo uslova ni vremena... a ne samo na 
razdvajanje, jer... razdvajanje je već izvršeno. Lekari su bili na jednoj strani, osoblje... i 
osoblje bolnice. Oni drugi su već izašli napolje, jer im je rečeno da mogu odmah ići u 
''Velepromet''. Ali ono što ostane, ono što se kamufliralo kao bolesno ili ranjeno, ili da se 
predstavi na neki drugi način, kako bi otišao sa konvojem, to je ono što smo mi trebali da 
uradimo. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: U stvari, ono što mene interesuje jeste sledeće – pre 
nego što ste u stavri stigli iz Negoslavaca faktički je postojalo uverenje da je zadatak bio 
da se razdvoje, veoma načelno govoreći, a ne da se vrši neka ''detaljna trijaža'', da 
upotebim vaše reči. Da li je tako? Da li može tako da se kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Možete vi... Može se tako reći, jer smo mi imali 
već... nama je i gospodin Šljivančanin rekao da će nam u tome pomoći i Vesna Bosanac, 
koja je trebala da napravi spisak bolničkog osoblja. Pošto to nije urađeno, onda je trebalo 
da to radimo mi. Odnosno, to je... radili su lekari i gospodin Šljivančanin. Ja mislim da je 
tu bila i Vesna Bosanac. A onda iza te... odvajanja, mi smo onda vršili trijažu onoga što je 
ostalo.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da porazgovaramo sada o sastanku sa gospodinom 
Mrkšićem. Želeo bih sada da se tom temom pozabavimo. Vi ste nam rekli da je gospodin 
Mrkšić govorio otprilike pola sata. Da li se sećate da ste to rekli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jesam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: I on je vama u najopštijim crtama stavio do znanja 
kakva je vojna situacija i situacija koja je postojala u to vreme u njegovoj zoni 
odgovornosti. Da li može tako da se kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li se sećate da je tokom tog sastanka došlo do 
jednog incidenta, kada je jedan mladi oficir ušao i objasnio pukovniku Mrkšiću da su, 
mislim, trojica mladih vojnika nedavno poginuli. Da li se sećate toga? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Sećam se toga dobro.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hoćete samo da nas podsetite čega se vi sećate, šta se 
dogodilo u vezi sa tim? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ušao je, ja mislim da je to bio dežurni oficir ili 
dežurni operativni, ušao je do pukovnika Mrkšića i rekao: ''Druže pukovniče, jedno 
vozilo naše je naletelo na minu i poginula su tri vojnika''. Gospodin Mrkšić je njemu 
odgovorio: ''Unesi to u grafikon, a kasnije ćemo razgovarati''. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li bi bilo tačno da se kaže da je gospodin Mrkšić u 
najopštijim crtama stavio do znanja šta je potrebno da se učini u ''Veleprometu'' i u 
bolnici, a da je osoba koja je trebala time konkretno da se pozabavi bio gospodin 
Šljivančanin, i da ste zbog toga morali da ga sačekate? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Gospodin Mrkšić je nama govorio o opštoj situaciji 
i o situaciji u njegovoj... u njegovoj zoni odgovornosti, i u njegovoj jedinici; i 
problemima i koliko je bilo ranjenih,  koliko je poginulih. I to je bila jedna velika brojka. 
A za bolnicu i ''Velepromet'' je nešto u opštim crtama rekao – da će... da su neki već izašli 
iz bolnice i otišli u ''Velepromet''. Ali da će nas o tim poslovima detaljno upoznati... 
ovaj... gospodin Šljivančanin. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li znate zbog čega vam je gospodin Šljivančanin 
iznosio te informacije detaljno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Zato što smo došli to da radimo, pa da se 
upoznamo.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Izvinjavam se. Možda sam ja rečenicu tako sastavio. 
Međutim, zbog čega je bilo potrebno ili zbog čega je gospodin Šljivančanin vama iznosio 
pojedinosti? U kakvoj je on bio ulozi? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa mi smo znali da je gospodin Šljivančanin bio 
organ bezbednosti u brigadi. I to su uglavnom policijski i bezbednosni zadaci koje smo 
trebali obaviti tamo, u ovaj, u bolnici i u ''Veleprometu'', pa smo zato i došli svi i ojačali - 
da mu pomognemo u tome, u izvršavanju tih zadataka. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Opet, da bih bio korektan oko ovoga, da li bi moglo 
da se zaključi da ste vi shvatili da je gospodin Mrkšić preneo odgovornost za evakuaciju 
na gospodina Šljivančanina, i da je zbog toga on vama to objašnjavao u detalje? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa, ja to ne znam šta su oni... šta su se oni 
dogovorili, ali... ovaj... normalno je da to radi bezbednost i policija. A zna se kome je 
potčinjena. I bezbednost i policija potčinjena je opet komandantu brigade. 
 
TUŽILAC MOORE: Mislim da je gospodin Lukić želeo nešto da... 
 
SUDIJA PARKER: Taj trenutak je prošao, gospodine Moore.  
 
TUŽILAC MOORE: Jako mi je žao. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hoćete li molim vas da mi objasnite šta vi mislite 
pod tim ''to je vrsta zadataka koje bi organ bezbednosti normalno obavljao''? Hoćete li 
molim vas to malo detaljnije da nam objasnite, kako bih ja to razumeo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa, u suštini, nije samo organ bezbednosti radio tu. 
Mi smo došli njemu da pomognemo. On je tim delom posla u bolnici tada... rukovodio je 
praktično pukovnik Vujić. On je bio najstariji. Ali je po stručnoj liniji i poznavanju 
situacije normalno radio gospodin Šljivančanin one poslove koje je radio - i sa lekarima 
iz Novog Sada. Prema tome, i lekari su uključeni u taj posao. Policija obezbeđivala 
napolju, policija pretresala, i sa policijom je po stručnoj liniji rukovodio organ 
bezbednosti, a komandovao komandant.  
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: A šta se događa kada komandant prenese svoje 
ovlašćenje na neku osobu? Da li ta osoba tada i preuzima odgovornosti komandanta? Da 
li možete to da mi objasnite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja nisam imao takvu priliku, ali to bi možda bilo 
normalno - da preuzima i odgovornost. Ako je preneta nadležnost da se... da komanduje. 
Jedno je rukovoditi po stručnoj liniji, a drugo je komandovati. Ja ne znam sad da li je sa 
celim... celom tom operacijom komandovao gospodin Šljivančanin ili nije, i koje su mu 
nadležnosti prenete. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Želeo bih da se prisetite vremena dok ste putovali u 
vozilu od Negoslavaca do bolnice? Da se skoncentrišemo na taj period. Gospodin 
Šljivančanin je bio tada u vozilu sa vama. Je li tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: I rekli ste nam da vas je obavestio, kao grupu, koja će 
vaša zaduženja da budu. Da li se sećate da ste to rekli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Molim vas da li hoćete nešto više o tome da nam 
kažete? Recite nam šta pod tim podrazumevate? Kada govorite o zadacima, na šta 
mislite? Izvinite, nisam to sasvim razumeo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa on je rekao osnovni zadatak koji treba da 
obavimo. U vozilu je neke stvari objasnio detaljnije, ko će šta raditi, tako da je on nama 
rekao da će biti posla dosta, jer mala će pomoć biti od Vesne Bosanac kao upravnice 
bolnice, tako da ćemo imati malo poteškoća. On će održati sastanak sa njima i dati da se 
razdvoje bolničko osoblje na jednu stranu, drugi koji nisu bolničko osoblje, a nisu ranjeni 
ni... idu na drugu stranu. I kad se to uradi, onda mi nastupamo da radimo, da izvodimo 
ljude napolje, oni koji su ostali tamo, a ne pripadaju da ostanu među ranjenicima ni 
bolničkim osobljem. I sve smo ta lica izvodili napolje. To nam je ukratko objasnio u 
vozilu. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Upotrebili ste frazu ''mi nastupamo''. Ko su to ''mi''? 
da li ste to vi i Bogdan Vujić? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da smo ja i Bogdan Vujić. Ne da mislim, 
nego je tako.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dobro. A kako je gospodin Vujić reagovao na to da 
mu jedan major kaže šta on treba da radi? Da li je on prihvatio to što je rečeno? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Potpuno. Nije to bilo neko naređenje, nego 
otprilike... čovek koji najbolje zna situaciju u bolnici. Normalno da on kaže kako bi bilo 
najbolje uraditi. A to ne mora biti u formi naređenja. Može biti i predlog kako može da... 
uspešno da se nešto uradi. Tako da ja nisam video nikakvu reakciju ni kod Bogdana 
Vujića.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dakle, nije se radilo o naređenju, već o predlogu,  što 
je imalo isti efekat? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Efekat je isti. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Možemo li onda da se vratimo na onaj trenutak kada 
ste vi otišli kod Mrkšića, on vam je dao opšte materijale i onda je došao gospodin 
Šljivančanin, mislim negde posle pola sata. Izvinjavam se što sada malo preskačemo 
unazad, ali moram to zbog kontinuiteta. Kada je gospodin Mrkšić vama rekao da sednete 
i sačekate Šljivančanina koji će da vam da zaduženja, šta ste vi razumeli pod tom rečju 
''zaduženja'' koje je trebalo da se izvrši? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ne znam da li je zaduženje, ali... sačekali smo... 
sačekali smo Šljivančanina da nas detaljnije upozna sa onim šta treba da radimo. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Želeo bih sada da pređemo dalje. Možda ću se na ovo 
vratiti kasnije. Ali da sada ponovo razgovaramo o dolasku u ''Velepromet''. U redu? Vi 
ste tamo otišli kolima. Izvinjavam se, radi se o mom sećanju, a čini mi se da ste rekli da 
ste bili tamo između 22.00 i 01.00 časova. Ako sam to pogrešno razumeo, onda je to 
moja greška, a ne vaša. Ali, da li vas je Borisavljević očekivao? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da jeste. Ne znam konkretno. Zato što je 
Bogdan Vujić pre stigao.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Gospodin Šljivančanin je jasno pomenuo 
''Velepromet''. Ne znam da li vam je poznato... oko toga nema nikakvog spora, ali 
Borisavljević je pretpočinjen Šljivančaninu, on je bio pripadnik organa bezbednosti. Da li 
ste vi to znali? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam to znao da je... nisam te večeri znao ni da je 
organ bezbednosti.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Borisavljević je pripadnik organa bezbednosti... ili je 
to bio u vreme kada ste vi otišli u ''Velepromet''. Oko toga nema nikakvog spora. Dakle, 
vama nije bilo poznato da je organ bezbednosti bio tamo u to vreme. Vi ste mislili da je 
on samo oficir JNA. Da li sam u pravu? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste. U pravu ste. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li vas iznenađuje to da je gospodin 
Borisavljević pripadnik organa bezbednosti? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Sad me ne iznenađuje.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li biste bili iznenađeni te večeri? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa možda ne bi bio. Bio je on u je... jednoj velikoj 
gužvi. Tu se teško snaći. Hteo je da bude svagde, da... da pomogne svagde. Gde se god 
šta čuje, on je tamo. Tako da nije lako bilo zaključiti o njemu nešto drugo nego da se 
trudio dosta da nešto uradi tamo pam... dobro. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Rekli ste nam da su Borisavljević i Vujić imali jedan 
razgovor. Da li ste videli Tomića i Kijanovića u ''Veleprometu'' na početku? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Na početku sam video i celu grupu. Ali ja nisam 
znao u početku ko je Tomić, ko je Kijanović, ko je ta četvrta osoba. I oni su kad su došli, 



 

 

oni su bili već na sastanku, na kome ja nisam bio. I na taj sastanak je otišao u... 
Ljubinko... Stojanović, u tu kancelariju, jer mu je nešto trebalo, neko vozilo, šta li, i 
otišao je u tu kancelariju; i taj sastanak brzo završio i izašli su napolje. Tad' sam ih video.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dakle, vi ste znali za Tomića, i znali ste možda 
kasnije, ne znam, za Kijanovića, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa znao sam ja kod... gospodina Mrkšića su bili. 
Svi smo bili zajedno - kod Mrkšića. Ja njih znam otuda.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Koliko ste vi mogli da uočite, i oni su takođe išli oko 
''Veleprometa''-a i pokušavali da pomognu i procene situaciju. Da li bi moglo tako da se 
kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Znate šta, kakva je situacija bila tamo. Ono što se 
videlo, to se... to je bilo u toj... u... u tome ''Veleprometu'', na toj poljani, praktično ispred 
zgrada, jer to je dosta veliki prostor. A u toku noći, nije svetla bilo nego tu. U toku noći 
da neko ide iza hangara i da šeta oko ''Veleprometa'', to bi bila ludost jedna obična, jer 
noć je noć, a rat nije za nas nikad završen.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A dan je dan? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Dan je dan. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa prema tome, ako bi neko tu hodao noću, to nije 
uvek lako ni da se uoči. Da li vi to u stvari tvrdite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tvrdim ja i to, ali tvrdim da i mi nismo smeli da 
idemo u taj mrak.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ja znam da će vam se ovo učiniti kao čudno pitanje, 
ali zašto vi kao oficir JNA niste smeli da idete u mrak u ''Veleprometu''? Možete li malo 
da mi pomognete oko toga? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Mogu da kažem o tome. Za celo vreme boravka na 
toj teritoriji, bilo je zabranjeno kretanje noću. I nama i drugim licima. Da ne bi došlo do 
nesporazuma na punktovima, i vojnici koji su na dužnosti da ne bi iz straha ili bilo čega 
napravili neki incident teže prirode. I mi smo... Takva je odluka bila da se po noći ne 
kreće ni sa vozilima ni sa peške... ni peške van onoga mesta gde se nalazimo.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ako se neko pogleda ceo kompleks ''Veleprometa'', 
da li je bilo nekih delova gde ste mogli da idete i koji su bili relativno dobro osvetljeni, i 
drugih delova koji su bili mračni, i gde je jednostavno bilo pravilo da se tamo ne ide? Da 
li bi bilo ispravno da se tako kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Osvetljeno je bilo dvorište između zgrada, a iza 
zgrada nije bilo nikakvog svetla, svih zgrada okolo. To je bila čista tama. Tamo... tamo se 
nije... nije trebalo... nije ni trebalo ići, i da ne bi bilo šta desilo se. Ima razloga. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Rekli ste nam da ste vi tamo bili otprilike tri sata, a ja 
sam na samom početku pomenuo činjenicu da ste vi samo primetili ponašanje Topole. Da 
li bi vas iznenadilo to što je gospodin Kijanović napisao izveštaj da su teritorijalci pretili 



 

 

oficirima i ljudima u autobusima, i da je Topola potegao pištolj, Skorpion, i stavio ga 
Kijanoviću na grudi? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja to ne znam. Ja taj...za taj incident ne znam i ne 
znam gde se odigrao uopšte. A da je bilo negodovanja, ne bi ja rekao da su bile neke 
ozbiljne pretnje oficirima, ali bilo je negodovanja od tih ljudi, i obraćali su se nama u tom 
pravcu - da mi štitimo te ljude koji su tu došli ili dovedeni. Da li su oni hteli da se 
obračunavaju sa njima ili nisu, ali uglavnom, niti se to... nit' sam to video. Da sam 
primetio, to bi mi sprečili sigurno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li vam je poznato da smo čuli svedočenje nekih 
svedoka na samom početku ovog suđenja koji su svedočili da su bili zatočeni u 
''Veleprometu'', uveče 19.? Da li vam je poznata ta činjenica? Da li vam je iko to rekao? 
Ne govorimo o vojnicima JNA, već o ljudima koji su bili zadržani tamo. Da li vam je 
poznato da je neko svedočio o tome? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nije mi poznato da je neko svedočio. Ja znam da je 
tamo bilo ljudi i... i kasnije. I tada sam saznao da je bilo u jednoj prostoriji nekoliko ljudi. 
Ja ne znam koliko. To je mala grupa, jer je to mala prostorija. To je ta prostorija tamo, 
gde sam ja izvestio Bogdana Vujića da ima pijanih teritorijalaca, i da tamo galame i viču. 
I u toj grupi je bio ta... taj čovek po nadimku Topola. Valjda je iz Topole rodom. I 
Bogdan Vujić je otišao tamo. Nisam ja išao sa njim. Ali koliko znam, da je on doveo 
jedno lice iz te prostorije - koje je bilo povređeno. Imao je krv na... na glavi. I on ga je 
doveo u tu kancelariju i tražio od Borisavljevića da lekar odma' dođe i da mu ukaže 
pomoć. Najviše su zato negodovali ovi teritorijalci, onako pijani. To je bio jedini incident 
što sam ja vidio krv u ''Veleprometu''. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mi smo ovde imali jednog svedoka, čoveka po imenu 
Josip Čović. On je odveden u ''Velepromet'' između 22.00 i 23.00 časa te noći - noći kada 
ste vi bili tamo i u vreme kada ste vi bili tamo. I on je rekao sledeće. Da vidimo da li će 
vam ovo osvežiti sećanje, da li ste videli da se nešto dešava. Postavljeno mu je pitanje: 
''Da li se bili smešteni unutar hangara ili ispred hangara u to vreme? Da li se sećate?'' A 
on je odgovorio sledeće... ovako: ''Sećam se veoma dobro. Bio sam ispred hangara, s 
obzirom da sam bio jedan od ljudi koji su razdvojeni. Mi smo bili postrojeni, a lokalni 
civili su prolazili pored naše grupe i pokazivali na određene ljude. I ti ljudi su onda 
odvođeni iza hangara, nekih pedesetak metara dalje ka Ciglani, i tamo su bili pobijeni''. 
Razlog zašto vas pitam, očigledno je tu reč o ''Veleprometu''. To je postrojavanje ispred. 
Ali pre nego što odemo dalje, ja bih hteo da vas pitam za te ''lokalne civile koji su 
prolazili pored naše grupe''. Da li ste vi videli lokalne civile koji su pomagali u 
identifikaciji tih ljudi? Da li možete da se setite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Od kad smo mi došli u ''Velepromet'', pa dok 
nismo otišli, takve grupe nisu dolazile ni prolazile. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ja predlažem da se taj odgovor malo preformuliše – 
da vi niste za to znali. Vi govorite samo o onome što ste vi znali, zar ne, a ne da li se to 
dešavalo ili ne na nekom drugom mestu. To je tačno, je li tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja neke stvari mogu i da tvrdim, zato što sam ja 
celo vreme bio napolju, u tome krugu. I da je... da je dolazilo civila, naročito u grupama, 



 

 

to ja nisam video u... i mislim da nisu dolazili, a posebno mogu da tvrdim da nije bilo 
ubistava na tih 50 metara od ''Veleprometa''. Valjda bi čuo tu pucnjavu... od kad smo mi 
došli, do kraja. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Nadam se da će se ovo ispraviti, zato što je i odgovor ušao u 
okviru pitanja. Nadam se da će se to ispraviti, pa sam u tom smislu... znači, odgovor 
tužioca i... pardon svedoka ide od... trebao je od reč... od 4. reda, stranice 50, da se odvoji 
odgovor. A kad sam već prekinuo gospodina Moorea, nisam hteo zbog ovoga, ali molio 
bih, ono što ja forsiram i što je bilo pravilo iz tužiočevog casea, da se ne govore imena, a 
pogotovo ne da se citira iskaz svedoka. Neka se svojim rečima kaže: ''Postoji čovek koji 
je bio tu i tu i tvrdi to i to'' a ne da se čitaju delovi transkripta. To je ono što sam ja... čega 
smo se mi... mi držali u toku tužiočevog casea povodom njihovih primedbi. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Želeo bih da se pozabavim tim istim svedokom,  
svedočenjem koje je on dao. On je rekao... to je bilo pre postrojavanja: ''Pre toga,  odigrao 
se jedan zločin. Jedan od civila je pokazao na jednog mladića. Rekao je da je negovo ime  
Kemo. Nisam potpuno siguran u to, ali to je bio nekakav nadimak, i on je pozvao dvojicu 
četnika da dođu. Oni su došli i zaklali su ga pred nama''. Želeo bih da se time pozabavim. 
Nastaviću ako mogu, jer postoje tu i pitanja i odgovori, da bismo bili fer prema vama. On 
posle toga kaže, a da bih pomogao Sudu, to je na T3445: ''Rekao sam ovoj osobi po 
imenu Kemo da je došao neki civil. Prepoznao sam tri civila. Bio je jedan civil koji je tog 
mladića pokazao. Tog nisam znao. Bila je jedna žena koja je pokazala na njega. U tom 
trenutku jedan teritorijalac naišao, prišao ovom mladiću i pozvao dvojicu četnika dvojicu 
Šešeljevaca koji su bili u punoj četničkoj spremi. Imali su kokarde na šubarama. Jedan od 
njih je imao vojnu šubaru i imao je dugačku bradu. Iz džepa mu je virila flaša sa nekim 
alkoholnim pićem. Imao je na sebi i noževe takođe, kao i automatsku pušku. Oni su 
prerezali grlo tom mladiću baš ispred nas. Kratko su zadržali pažnju na njega. Taj mladić 
je tako ležao tamo 15 minuta''. Ja bih želeo da se pozabavimo sa tri, četiri pojedinosti 
ovog svedočenja. Da li ste vi u bilo kom trenutku videli ljude koji se nazivaju četnici,  
Šešeljevce u punoj četničkoj opremi?  Da li ste vi videli ikoga u ''Veleprometu'', bar 
koliko možete da se setite, ko je nosio punu četničku opremu? Ako ne možete da se 
setite, samo recite da se ne sećate? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja znam da su u toj grupi što sam ja izvestio 
pukovnika Vujića ljudi, ti pijani ljudi koji su bili unutra, nosili četničke uniforme i 
kokarde. To znam. Ali, niti sam čuo da se to dogodilo pre našeg dolaska. Ovo mi je prvi 
put da čujem da je neko zaklan u ''Veleprometu''. Ako je to bilo, to je sigurno bilo pre 
našeg dolaska u ''Velepromet''. A... ali ja sigurno nisam čuo za taj slučaj, uopšte. A ovo 
odgovara opisu malo, možda je i Topola, i šta znam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: ''Imali su šubare sa kokardama''. Da li ste vi videli 
neke ljude sa šubarama i kokardama? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. Jesam. 
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Takođe kaže da je imao i noževe. Pretpostavljam da 
su noževi bili relativno uobičajena stvar, kao i automatsku pušku. Da li ste vi videli u 
''Veleprometu'' neke ljude koji su imali automatske puške, koliko se sećate? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Video sam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li možete uopšteno da nam kažete koliko je ljudi 
od onih koje ste vi videli imalo automatske puške? Više od 10, ili je teško prisetiti se tako 
nečega?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja koju sam grupu video, ja mislim da ta grupa nije 
imala 10. A drugo, nisam obraćao pažnju, ovaj, na to koje naoružanje nose. Ali svi su 
imali oružje, a poneki su imali i nož u cipeli.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Samo... samo bih želeo da se još malo pozabavim tim 
istim svedokom i jednim drugim delom svedočenja. Pitanje je bilo sledeće: ''Kada su ti 
ljudi odvedeni...'', govorim o onima koji su odvođeni, pa zatim streljani, vi ste pomenuli 
da je korišćen prigušivač, jer je sugerisano da je možda korišćen prigušivač, ''Kada su ti 
ljudi odvođeni da li ste vi u bilo kom trenutku čuli pucnje iz vatrenog oružja kako dolaze 
iz tog područja gde su ih odveli?'' Odgovor: ''Da, čuo sam pucnje. Ti pucnji su se 
nastavili, praktično... Bilo je nekih zatišja; to bi trajalo dva, tri minuta, a onda bi se pucnji 
ponovo nastavili. I tako je trajalo sve vreme, barem dok god sam ja bio u ''Veleprometu''.  
Sada, da li je to otprilike nešto čega se i vi sećate - da ste čuli neke pucnje? Ja ne kažem 
iz kog pravca, već samo kažem - stalni pucnji s povremenim zatišjima. Da li se to 
poklapa sa vašim sećanjem? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja nisam nigde još video tamo kod tih 
teritorijalaca, pa i kod naših, da je neko nosio prigušivače. A pucnje nisam čuo u blizini 
tih objekata. Sigurno.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ponovo. Pokušaću kratko da se pozabavim sa ovim. 
Isti svedok je rekao za dvojicu četnika da su oni bili nešto dalje, da su prišli i da su počeli 
da ga udaraju pesnicama. I on kaže sledeće: ''U tom momentu na moju veliku sreću, drugi 
oficir JNA se pojavio od nekud, pozvao tu dvojicu da dođu do njega i naredio im da pođu 
sa njim da obave neki posao''. Ja vas pitam da li ste vi u stvari videli da četnici nekoga 
udaraju?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam video i ne znam ko ga je odveo... ko ih je 
odveo. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ovo je sada jedan drugi svedok. To je P-007, strana 
T4028. Ako se ja dobro sećam, ovo se odnosi na dvorište, na to mesto dvorišta. Možda i 
grešim, ali mislim da to nije slučaj. U redu. I ono što je on rekao je sledeće: ''Tokom 
prebacivanja iz ''Vupika''...'' koji je jedno područje tamo ''... u ''Velepromet'', doveli su nas 
do jednog zida koji se nalazi sa leve strane od ulaza u ''Velepromet''. Sve više ljudi je 
dovođeno iz svih pravaca. Posle izvesnog vremena, ne mnogo nakon toga, mene je 
pozvao jedan čovek koji se zvao Miko Janković, bivši kelner iz Vukovara. On mi je 
rekao da stanem sa strane. Jedan mladić je stao do mene. Ja sam ga znao iz Iloka. On je 
bio policajac u Vukovaru u to vreme''. Zatim se pominje njegovo ime. ''Janković ga je 
takođe izdvojio iz te grupe i rekao mu da stane do mene, uz taj zid. Posle izvesnog 



 

 

vremena, on ga  je opsovao, opsovao mu je majku a zatim ga je...'' izvinjavam se ''... 
udario ga je po licu kundakom puške. Krv mu se pojavila na licu, a zatim su ga negde 
odveli i ja ga više nikada nisam video''. E sad, to je područje u sastavu dvorišta. Da li ste 
vi videli bilo šta slično da se desilo, ili se to možda odigralo u nekom drugom trenutku? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da se to odigralo pre našega dolaska, jer 
kada smo mi došli, više nije bilo dovođenja sa strane lica u ''Velepromet''. A to se 
odigralo sigurno pre nego što smo mi došli. Ako se odigralo. Ja ne znam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: To je drugi put da kažete ''Ako se to uopšte odigralo''. 
Da li vi imate razloga da sumnjate da je u krugu ''Veleprometa'' bilo prebijanja, kad se 
uzme u obzir da ste vi bili tamo i kasnije još oko tri meseca? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja tu mogućnost ne isključ... ne isključujem, ali 
ne znam za njih.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Isti svedok P-007, vas je gospodin Lukić već pitao o 
atmosferi u ''Veleprometu'', i vi se toga sećate. Istom svedoku koga sam upravo pomenuo 
postavljeno je sledeće pitanje: ''Kakva je bila atmosfera u ''Veleprometu'', u to vreme 
kada ste vi tamo stigli?'' Odgovor: ''Veoma je teško opisati to rečima. Osećali su se 
panika i strah u vazduhu. Pucnji su se čuli od trenutka kada sam stigao tamo. Ta 
pucnjava, kako da je nazovem, bilo je pucnjave na sve strane. Bilo je pucanja u znak 
slavlja. Ljudi su pucali u vazduh, a i neki drugi su takođe pucali. Ja nisam znao zašto 
pucaju. Mogli su se čuti i zapomaganja. Uglavnom su žene vrištale: ''Vratite mi ovoga, 
vratite mi onoga'', jer su odvodili muškarce, a žene su zapomagale. To je bila scena 
potpunog haosa''. 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Da li mogu da uložim prigovor? 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Traži se sada komentar svedoka da opiše ovu situaciju, a mi zaista 
ne znamo uopšte u kom je trenutku ovaj svedok bio, u kom je trenutku opisivao tu 
situaciju u ''Veleprometu''. Uopšte nema nigde definicija vremena. Stvarno - drugi put se 
traži. Ako se traži komentar nečijeg drugog svedočenja, mora da se zna da se to odnosi na 
vreme kad je ovaj svedok prisutan. Nisam hteo na ovaj način sada da objašnjavam 
odgovor, ali mislim da je ovo... ipak se traži previše od svedoka. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala, gospodine Lukiću. Izgleda da on sasvim drži situaciju pod 
kontrolom i komandom. Gospodine Moore, da li možete da naznačite da li se to desilo u 
isto vreme ili ne? 
 
TUŽILAC MOORE: To je bilo 19. novembra... 19. novembra uveče. To je na stranici 
T4033. Nadam se da to može da bude od pomoći mom uvaženom kolegi.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li mogu onda da vam postavim pitanje vezano za 
sledeće. On kaže da je teško rečima opisati. Panika, da li je vladala panika. Da li bi to bila 
odgovarajuća reč? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Panike je bilo i kad sam... i kad smo mi došli. Ali 
to je već na neki način bilo smireno. To je... to je bilo jedno komešanje. Tu su bili 
pomešani i teritorijalci, i žene, i deca, i ljudi, stariji ljudi. A ovi ljudi su već bili odv... 
odvojeni u hangare. I verovatno to što se dešavalo, da se dešavalo pre nego što smo mi 
došli. Ako... Ja opet kažem, ako je to... svako može da to na drugi način da prikaže, a ne 
mora. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li je vladao potpuni haos? To su reči koje je on 
upotrebio? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Možda je u početku vladao obični haos. Kada smo 
mi došli, to više nije bio haos, jer su već ljudi, ja kažem, da su ljudi već odvojeni, ti ljudi 
na koga su nasrtali, kako su ovi nasrtali teritorijalci ili ko je bio već tamo. Ali je 
raščišćeno to bilo. Ostali su samo teritorijalci, i ostali smo mi - do dolaska autobusa.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hteo bih da nastavim malo brže, ako mogu? Isti 
svedok je opisao da je čuo pucnje napolju, izvan prostorije koja se ponekad naziva 
''sobom smrti''. On je opisao da se ispred vrata te zgrade pucalo i da je čuo reči tipa: ''Onaj 
beži, onaj beži, hvataj ga brzo!''. Posle izvesnog vremena, vrata su se otvorila i neki 
mladić je gurnut unutra. Krvario je iz obe noge''.  
Sada, on navodi da je to bilo otprilike oko devet sati. On kaže – devet, pola deset, 
najkasnije. I da mu je onda rečeno da će biti ubijen. Da li ste vi čuli da je iko pokušao da 
pobegne i da su se čuli pucnji, ili se i to desilo pre nego što ste vi tamo stigli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Sigurno se desilo pre nego što sam ja tamo stigao, 
jer mi smo kasnije došli. Ali ja nisam nikada čuo jedan pucanj u ''Veleprometu'' dok sam 
ja bio tamo. Prema tome, to je bilo ranije.  
 
TUŽILAC MOORE: A ovo je poslednji svedok sa kojim bih želeo da se pozabavimo. 
To mogu veoma brzo da uradim. To je P-032. To je na stranici T2965. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: I on kaže... Pitanje je postavljeno, i on odgovara: 
''Možemo li da se vratimo sada na ''Velepromet'', vi ste rekli čini mi se da su vas odveli u 
''sobu smrti''? Zašto su je zvali soba smrti? Odgovor: ''Kada smo stigli u ''Velepromet'' 
pravo su nas tamo odveli, pretresli su nas, malo su nas tukli, a onda su nas ubacili u tu 
sobu''. Pitanje: ''Koliko je ljudi bilo stavljeno u tu sobu otprilike?'' Odgovor: ''Između 50 i 
60 osoba''. Pitanje: ''A koliko ste otprilike ostali u toj sobi?'' Odgovor: ''Tri dana''. Dakle, 
to je počelo 19. novembra. Očigledno vi niste bili tamo 20... ili možda 21. novembra. Ali 
da li ste videli kako ljude pretresaju i odvode ili možda pretresaju i tuku? Da li ste videli 
tako nešto? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja nisam video tako nešto. Ali da je... to je bio 
stalni posao, jer su ljudi dovođeni i kasnije u ''Velepromet''. Ali da je neko tučen... 
zlostavljan, ili ubijan, to čak nisam ni čuo od nikoga, jer je već bilo stanje regulisano: i 
propusna služba, i policija, i tamo, kao neka prijavnica bila i... Tako da na toj prijavnici 
već znalo ko je ko, i gde je ko trebao da ide. Ne znam za ta... takve slučajeve. I stvarno 
to... to me iznenađuje da ne znam za te... tu sobu do... gde je bio tri dana. Ne znam. 

prevodioci: Svedok je govorio nešto o  tri dana, ali ga prevodioci nisu čuli. 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa, pitanje je bilo: ''Da li ste čuli bilo kakve zvukove 
kada su ljudi napuštali tu prostoriju?'' Odgovor: ''Tamo je bio jedan policajac''. Pitanje: ''A 
da li ste vi u bilo kom trenutku videli policajca?'' Odgovor: ''On je sedeo u prostoriji kada 
smo mi došli, imao je ranu na licu koja je bila nanešena nožem. Rekao je da su ga 
saslušavali i da su mu lice nožem isekli.'' Da li znate da li je bilo intervjua ili saslušavanja 
u ''Veleprometu'', generalno govoreći? Da li znate da li je bilo ispitivanja ili saslušavanja? 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja ne znam za to, jer mi bi to radili, obavili 
razgovore prve, sigurno. Mi smo imali i drugih poslova. Mi smo se bavili 
''Veleprometom'' u ono vreme, a kad je sređeno stanje, mi više nismo u ''Velepromet'' ni 
dolazili. 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Oni su pominjali neko krkljanje i zatim više ništa. Ali 
samo da se vratimo na vaš odgovor. Da li vi kažete da ste vi vodili razgovore ili vršili 
saslušavanja u tom periodu od tri sata? Izvinite, moja je greška, a ne vaša, ako nisam 
razumeo.  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, mi nismo vodili razgovore zvanične sa nikim, 
nit' smo saslušavali. Nego smo nadgledali situaciju, i sa nekim progovorili  po nekoliko 
reči. Ali to nije bio nikakav intervju, saslušavanje ili onaj naš, kako ga mi zovemo 
''informativni razgovor''.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A koja je bila svrha onda tih kratkih razgovora koje 
ste vi vodili? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa više da vidim ko je sve tu se našao u... u tome 
''Veleprometu'', pa sam vodio i tako kratke razgovore i sa teritorijalcima. I... i da ne bi 
bilo nekih incidenata, sve smo uvek vaspitavali da se ne prave incidenti, a da ne 
govorimo o ubistvima. Tako da je to bila smirena situacija. Prilično, dosta smirena. I 
mene iznenađuju neke stvari.  

prevodioci: Primedba prevodica: molimo da svi ostali mikrofoni budu isključeni kada 
svedok govori. Hvala. 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li vam je bilo poznato da su meštani ili 
pripadnici Teritorijalne odbrane bili korišćeni u raznim periodima u Vukovaru kako bi 
pomogli u tome da se proceni ili identifikuje neka osoba?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Kasnije da. Kasnije da.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Jer vidite, mi imamo jedan dokument, mislim da je 
od 9. oktobra ali ne mogu sada da se zakunem, gde se pominje Borisavljević kako, a 
pokušaću da upotrebim neutralnu reč, kako se nalazi u ''Veleprometu'' da bi rukovodio 
postupkom selekcije, a da su mu pomagali meštani u prepoznavanju određenih lica. Ja 
mogu taj dokument da nabavim ukoliko je potrebno. 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Mislim da bi... mislim da bi bilo fer da ako se govori, onda ipak da 
se kaže šta piše u dokumentu. Ova interpretacija mislim da ne odgovora sadržaju 
dokumenta? 



 

 

 
TUŽILAC MOORE: Želeo sam da to ovako uradimo zbog brzine, a ja imam taj 
dokument ovde, pa može da pomogne. To je od 10. novembra, izvinjavam se. Dakle, 
molim da nam se prikaže dokazni predmet broj 835 na BHS-u, a ja imam  englesku 
verziju.  

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Gospodine Korica, sada ćete da iskoristite prednost 
elektronske magije u vidu dokumenta koji će da se pojavi na vašem ekranu. da pojavi 
jedan dokument. Da li sada vidite na BHS-u jedan dokument ispred vas? 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da, vidim ga.  

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pogledajte sada u gornji levi ugao, tu piše ''10. 
novembar 1991. godine''. Ukoliko želite, sada možete da pročitate ceo dokument, ali, što 
se mene tiče, ja sam samo hteo da pogledamo drugi pasus. I to na mestu koje počinje sa: 
''Centar za prihvat civilnih lica i očuvanje materijalnih dobara.'' Da li ste našli taj deo? 
Dakle, počinje sa: ''Centar za prihvat civilnih lica i očuvanje materijalnih dobara'' Da li 
vidite to? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Čitam to. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ja ću to sada naglas da pročitam da bi svi čuli: 
''Centar za prihvat civilnih lica i očuvanje materijalnih dobara, Vukovar, Grupa Jug, 
osnovan je u prostorijama 'Veleprometa' koji je pod neposrednim rukovođenjem Srećka 
Borisavljevića, kapetana prve klase iz organa bezbednosti Gardijske motorizovane 
brigade. Naš prvi mehanizam za otkrivanje ekstremista i eventualno presvučenih 
pripadnika MUP-a i ZNG. Rukovodilac Centra je Ljubinko Stojanović, biznismen sa 
Petrove gore, inače izvor organa bezbednosti, koji je prilikom dolaska u Beograd detaljno 
instruisan za rad na bezbednosnim zadacima''. Ovo je sada važan deo... ovo je deo kojim 
ja želim da se pozabavimo: ''Šest lica iz raznih vukovarskih mesnih zajednica rade u 
Centru i pomažu u identifikaciji meštana. Uputili smo zahtev da se Centar ojača brojem 
ljudi kako bi se pooštrio sistem bezbednosti i kontrola kretanja po oslobođenom delu 
grada''. Ukoliko želite, možete da pročitate i ostatak ovog teksta. Ali ono što bih ja hteo 
da vam sugerišem je to da se pred nama nalazi dokument u kome se  pominje 
Borisavljević kao i da se meštani koriste u svrhu identifikacije. Sada kada ste videli ovaj 
dokument, da li vam je bilo poznato da su meštani bili korišćeni za identifikaciju 
pripadnika ZNG, MUP-a i drugih grupa? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Vidim i čini mi se normalno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li imate nešto protiv da ja ponovim pitanje? Da li 
vam je poznato da se to tamo događalo, bilo normalno ili ne? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja... Ja ne znam kasnije da li je to rađeno, da l' su 
korišteni civili. Ali više nije bilo ni potrebno da se koriste civili, zato što su zaposleni 
ljudi u ''Veleprometu'' bili meštani. Uglavnom iz Teritorijalne odbrane. Znam da je jedan 
ugledan čovek, imao je čak i onu... mali kiosk u kom je radio i tu je prvo... identifikaciju 
lica vršio. Da li mu je neko pomagao ili ako on... ako mu nešto nije jasno, da li je on 



 

 

tražio neku pomoć - to ne znam. Ali jeste filter bio tu kasnije... i kasnije. Al' vidim sad da 
je bio i pre. A ono veče je... to je bila opšta gužva i to se ništa nije moglo videti. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da vas pitam sada za taj kiosk. Šta pod tim mislite? 
Gde se nalazio taj kiosk? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Taj kiosk se nalazio kasnije u ''Veleprometu''. Kad 
sam ja navraćao u ''Velepromet'', nalazio se kasnije tamo ispred one zgrade što, kako vi 
nazivate to ''sobe smrti'', ovaj... jedno možda 10 metara ispred - na samom dvoristu 
''Veleprometa''.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A koja je bila funkcija tog kioska ili ljudi koji su u 
njemu biili? Čemu je to služilo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: U tome kiosku se nalazio samo jedan čovek. Taj 
čovek je čak i davao propusnice za kretanje u toj zoni. Izdavao propusnice. A i 
legitimisao lica koja dolaze i kojima daje propusnicu. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Vi ste nam ovde govorili o autobusima i kako su ljudi 
ukrcavani u autobuse te večeri 19. novembra. Želeo bih da se sada time pozabavimo. 
Autobusi. Kada ste vi otišli u ''Velepromet'' vi ste očekivali da autobusi tamo stignu da bi 
vi pomogli u evakuaciji, je l' tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa to smo čekali, da oni stignu, tako da mi nismo 
mnogo radili, sem što smo se i mi na neki način muvali sa tim ljudima i u toj gužvi. I 
mogli smo, tako smo bili... bilo nas... bilo nas je dosta, mogli smo i mi videti dosta stvari 
tamo. Ja doduše nisam ulazio u... u hangare, al' ovo drugo sam video dobro. I uglavnom, 
ti su ljudi ubačeni kasnije u ove... Mi smo čekali autobuse. Ne znam kol'ko dugo smo 
čekali, ali autobusi su ubrzo došli. I onda smo organizovali da se ljudi... ti ljudi iz hangara 
izvedu. I oni su dovođeni iz hangara, jer je tu već bila policija. Dotle nismo imali vojsku, 
vojnike. Ali je bila policija, i oni su dovozili... dovodili te ljude, i išli su u... u autobuse. 
Jedan policajac je bio na vratima autobusa, tako da niko nije mogao od drugih lica ući u 
autobus. I kada su svi posedali, onda sam ja došao da popisujem, od prvog sedišta do 
zadnjeg. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li sam u pravu ako kažem da je Vujić naznačio na 
popisima na tim spiskovima koji ljudi treba da idu u koje autobuse, ili ja grešim u vezi sa 
tim? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da grešite. Zato što nikakav spisak Vujić 
nije imao dok mu nismo predali. Ja sam predao moj spisak Borisavljeviću i nazna... 
nikakvih naznaka na njemu nije bilo.  
 
prevodioci: Primedba prevodioca: molim vas da svi mikrofoni budu isključeni. Ne 
možemo da čujemo svedoka.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pitanje koje sam ja postavio verovatno zato što sam 
ostavio mikrofon uključen, nije... 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore?  



 

 

 
TUŽILAC MOORE: Izvinjavam se. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Čuo sam na BHS-u drugi prevod pitanja. Verovatno je tako i 
svedok čuo, pa je zato dao takav odgovor, pa bih zamolio da se ponovi pitanje: 67. red... 
67. stranica, 7. red... 63. stranica, 7. red. Nije dobro BHS, verovatno su prevodioci malu 
omašku napravili, pa zato je svedok dao ovakav odgovor. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dozvolite mi da ponovim pitanje. Da li sam u pravu 
ako kažem da je Vujić rekao ili naznačio da treba da se naprave spiskovi ljudi koji ulaze 
u svaki od autobusa ili grešim? Da li je to bila Vujićeva sugestija? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je već drukčije pre... pitanje i Vujić je to rekao. 
Vujić je tražio da se naprave ti spiskovi, ja sam ih napravio i predao Borisavljeviću. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mogu li da vas pitam koji je smisao pravljenja 
spiskova u takvim okolnostima, po vašem shvatanju? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim radi... ako ništa drugo, i radi efikasnijeg 
posla. Kad ih doveze u Sremsku Mitrovicu da kaže: ''Evo spisak, evo ljudi'' i da se to 
može uporediti. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Vi ste nam pričali kako je Topola došao u to vreme i 
kako se nasilnički ponašao. To je tačno, ja mislim, je li tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tačno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: I da sad ne okolišamo mnogo, on je prosto bio jedan 
pijanac i te večeri se tako i ponašao, je li tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ponašao se užasno onako pijan, baš pijanac, 
odrpanac. Jedna ličnost koja ne znam u koju bi se... gde bi ga mogao svrstati. Nezgodan 
tip bio. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li je on i visok čovek? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: On je visok sa dugačkom kosom, neobrijan, sa 
velikom bradom. Nosio je ruku zavijenu, kao... sam se ranio u tom pijanstvu. Visok je, 
da. Nosio je automat i nož. To znam da je imao.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Čini mi se da se sećam da ste mi rekli da je on, kada 
je bio kod autobusa imao, kako je ja zovem - dugu cev, drugi je moguće zovu puška; on 
je stajao tamo i držao tu pušku na ovaj način. Da li je to tačno? Da li se ja dobro sećam ili 
ne? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: On je često držao pušku ovako, podignutu gore - 
kao da će pucati gore, ali nigde je nije spuštao. Ovako je držao. Šta je sa tim hteo da 
pokaže i kome, ja ne znam. 
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li ste vi imali utisak da se on pred drugim 
ljudima ponaša arogantno? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa više mu je bio stav arogantan, nego što je on. 
Jer ujutro, ujutru već nije bio takav, jer... već je bio drugojačiji. Ali posle nekoliko rakija, 
opet je onaj isti, tako da... On jeste nasrt'o na... najviše je pratio pukovnika Vujića, zato 
što mu je Vujić izveo toga čoveka kome je ukazao lekarsku pomoć. I tu je počeo njihov 
sukob, i onda je taj sukob trajao malo duže vremena, ali ne tako, sa takvim intenzitetom 
kao prvi sukob.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Stiče se utisak da vi smatrate da je Bogdan Vujić 
prilično vatren gospodin. Da li je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tačno je, ali... ne baš često.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A kada su ljudi ukrcavani u autobuse, da li se sećate 
koliko je otprilike bilo autobusa? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam. Uglavnom, svi su autobusi bili puni, sva 
su sedišta bila popunjena, i svi su sedeli.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Vi ste napravili spisak. Vi ste imali kontrolu nad 
jednim autobusom, a to je bio slučaj i sa Vujićem, je li tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste. Tako je.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li je i Tomić imao kontrolu nad autobusom? Da li 
je Kijanović imao? Da li možete da se setite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam. Nisam siguran, pa... da ne pogrešim.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li možete da se setite, da li su vam Tomić ili 
Kijanović ikada dali neki spisak koji je trebalo da date nekom drugom? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Meni ne. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mislim da ste rekli ranije da, kada ste se vratili u 
Negoslavce kasnije te večeri, da su Tomić i Kijanović već bili tamo. Mislim da je to 
tačno, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja mislim da jeste. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A vi ste se vratili kolima? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Mi smo se vratili kolima. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Znam da će vam možda na ovo biti teško da 
odgovorite,  ali da li bi moglo da se kaže da je vaš utisak bio da su Kijanović i Tomić 
otišli iz ''Veleprometa'' pre vas? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Moguće je da su otišli pre mene. Pre mene moguće 
je da su otišli, jer ih ja jedno vreme stvarno nisam video u ''Veleprometu''. Tako da ne 
znam gde su bili. Da li su oni ranije otišli, ili mnogo ranije, ne znam. 
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: U redu. Ako bi to onda hteli da stavimo u vremenski 
sled, to je bilo na kraju vašeg boravka tamo kada vi niste videli Tomića i Kijanovića, zato 
i ne možete da kažete kada su oni otišli?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Upravo tako. 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, možda je sada pravi trenutak za pauzu? 
 
SUDIJA PARKER: Jeste, gospodine Moore. I nastavićemo u 17.55 časova. 
 
 

(pauza) 
  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore?  
 
TUŽILAC MOORE: Puno vam hvala. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li mogu da vam postavim pitanje vezano za 
dolazak BOV-a. Mislim da se tako zove. Ja ga zovem BOV. Da li znate na šta mislim 
ili... 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Znam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mislim... mislim da je to borbeno oklopno vozilo, 
koje je došlo kako bi bilo pratnja u evakuaciji. Da li je to tačno? Bar koliko vi možete da 
kažete? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da, to je tačno. To je borbeno oklopno vozilo koje 
je došlo sa autobusima i da prati kolonu autobusa do Sremske Mitrovice. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A vi ste većinu vremena bili sa Vujićem u 
''Veleprometu''. Tako ste nam rekli, da li se slažete?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Većinu vremena. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li vam je poznato da je Vujić rekao da je došlo do 
situacije u kojoj je to vozilo BOV on koristio kako bi sprečio mogući nasilni incident u 
jednoj od prostorija. Da li se sećate da ste čuli o tome od gospodina Lukića ili od bilo 
koga drugog? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li bih mogao samo ukratko na brzinu da se sa tim 
pozabavim. Ja ću da vam kažem sledeće: Vi se ne sećate da ste videli neko BOV vozilo 
koje je korišćeno kao podrška Vujiću? To je tačno, je l' tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja to ne znam. Ja mislim da bih znao i da... za to 
nije ni korišten.  
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Sve što ću ja da vam sugerišem je sledeće: Vi ne 
kažete da se to nije desilo. Vi prosto kažete – ako se to i desilo, vi se ne sećate da ste to 
videli. Da li bi bilo ispravno da se to tako formuliše? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja čak bi mogao da i tvrdim, jer BOV bi se video 
da se kretao po dvorištu. Verovatno bi to primetio, i sa upaljenim svetlima... Ne. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa, složićemo se da se ne slažemo o tome. Ja sam 
mislio da treba iz korektnosti prema vama da vam to predočim. Kada je reč o ljudima koji 
su ubijeni, rekli ste da niste videli ili niste znali da je bilo ko ubijen u ''Veleprometu''. Je li 
to tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tako sam rekao.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali takođe ste nam rekli da je u takvoj grupi često 
postoji prenos informacija, kako bi se pomoglo drugima da shvate u to vreme, da li je to 
tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne znam. Nama niko nije rekao o ubistvima, 
kol'ko ja znam, u ''Veleprometu''.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pretpostavljam da znate da je u Beogradu Kijanović 
svedočio da je on našao leševe u ''Veleprometu'' 20. novembra ujutro. Da li vam je 
poznato da je on to izjavio u Beogradu? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja nisam beogradsko suđenje pratio, ali znam da je 
to izjavio. To mi je pričao i Bogdan Vujić. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali kada ste vi u pitanju, vama lično Kijanović to 
nikada nije pomenuo. Da li je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, nije nikada. Niti sam nešto posebno sa 
Kijanovićem razgovarao.  
 
ADVOKAT LUKIĆ: Časni Sude? 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
TUŽILAC MOORE: Mislim da mi je jasno gde je greška i ja sam kriv za to, u stvari. Ja 
sam pogrešno to rekao. Da li mogu samo to da raščistim, ako je oko toga prigovor? 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: U stvari, gospodin Kijanović je dao izjavu koja se 
odnosi na to da je pronašao leševe u ''Veleprometu'', da li vam je poznato, ali nije u 
Beogradu to rekao? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: To je upravo moj prigovor.  
 
SUDIJA PARKER: Izvolite, gospodine Lukiću?  
 
ADVOKAT LUKIĆ: Mislim da, kol'ko me pamćenje drži, i u izjavi OTP-a koji 
verovatno kolega ima ispred sebe, a i u izjavi pred Beogradskim sudom, da je Kijanović 



 

 

pominjao da je naišao na neke leševe u baštama iza ''Veleprometu''. Decidirano pamtim tu 
rečenicu. A to je mislim ipak dosta različito... dvadesetog. Tako je on pričao da je našao 
neka tri leša u baštama iza ''Veleprometa''. A bilo bi onda fer da se tako i predoči 
svedoku, ako se ta činjenica tako predočava. 
 
TUŽILAC MOORE: U stvari, ja pominjem izjavu i reči ću to svedoku tačno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: To je pasus 40: ''Otkrio sam tri ili četiri leša na 
otvorenom prostoru u poljima iza ''Veleprometa'' 20. novembra''. Da li ste znali da je on 
to rekao kasnije? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To mi je rekao Bogdan Vujić pre ovoga, toga 
svedočenja u... Specijalnom sudu. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li ste 2000. godine znali da je Tomić rekao pred 
Specijalnim sudom da je znao da je prethodnog dana, to je 20. novembar, bilo ubistava 
zatvorenika u ''Veleprometu'' i da je on bio prisutan kada je 10 ili 15 leševa odneto 
odatle? To je bio Tomić koji je svedočio 14. marta 2000. godine pred Vojnim sudom u 
Beogradu. Da li ste znali da je on to rekao? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Prigovor još jednom. 
 
SUDIJA PARKER: Da, gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Koliko se sećam, sada se predočava is... izjava svedoka o kome 
smo mi puno pričali, koja je bila potpuno isključena da bude korišćena kao dokaz u ovom 
postupku, ako se sećete, Bogdan Vujić kada je svedočio, onda je gos'n Vasić prigovarao, 
jer Tomić je pokojni. Pa je u tom smislu doneta odluka da se njegovo svedočenje ne 
predočava. Mislim da čak postoji baš i vaša odluka u tom smislu, pismena.  
 
SUDIJA PARKER: Hvala. 
 
TUŽILAC MOORE: U stvari, ja se ne sećam. Sećam se da se to konkretno odnosilo na 
svedočenje u celini, ali ja ovom svedoku postavljam pitanje da li je on zano da je Tomić 
tako nešto izjavio, i drugo, da li je ovaj svedok znao za taj zaključak ili za tu izjavu koju 
je dao Tomić. Ako on kaže ''ne'', ja ću onda da pređem na drugo pitanje. 
 
SUDIJA PARKER: Ni sudija Thelin ni ja se ne sećamo tačno šta je rečeno vezano za 
Tomića. Bojim se da je to bilo prilično davno. Gospodine Moore, mislim da bi vi trebali 
sada da postavite pitanje i da dobijete odgovor na njega. Ukoliko je odgovor od nekog 
značaja, onda će biti neophodno da se Pretresno veće priseti i da vidi da li će da dozvoli 
to pitanje i odgovor. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ponovo ću da postavim to pitanje, jer je... Vi znate... 
ili mi se bar čini da vi sugerišete da znate da je Tomić pred sudom u Beogradu izjavio da 
je prethodnog dana, što će reći 19. novembra, bilo ubistava zatvorenika u ''Veleprometu'', 
i da je on bio prisutan kada je desetak ili petnaestak leševa odneto odatle.  



 

 

 
TUŽILAC MOORE: Pitam se, s dužnim poštovanjem, da li moj cenjeni kolega 
Dokmanović može malo tiše da govori? 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dakle, da li ste znali da je Tomić nešto tako rekao ili 
uopšte da je takva tvrdnja postojala? Da li možete da mi pomognete? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Za ovu tvrdnju Tomićevu i svedočenje Tomićevo 
prvi put čujem. Nikad mi ni Vujić nije rekao ništa za Tomićevo svedočenje. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li vi onda kažete da vam ni u jednom trenutku, 
kada ste bili u ''Veleprometu'' ili u Vukovaru,  Kijanović ili Tomić nikada nisu pominjali 
leševe? Da li je to vaš konačni stav u vezi sa tim? Da li bi bilo ispravno da se tako kaže? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam se 20. sa Tomićem i Kijanovićem vidio u 
6.00 sati ujutru, kad sam otišao u bolnicu. I više ih toga dana nisam video ni čuo, niti su... 
Pa prema tome, nisu mogli ni da mi kažu to, jer nisam sa njima ni razgovarao toga dana. 
Ni kasnije, jer smo mi otišli za Šid, a oni su otišli dalje na svoj posao.  

prevodioci: Prevodilac nije čuo poslednji deo odgovora svedoka. 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Prevodilac nije čuo poslednji deo. Vi ste rekli ''čak i 
kad smo otišli u Šid''. Šta je bilo posle toga, molim vas? Da li možete  to da obrazložite?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, nisam rekao ''čak kad smo otišli u Šid'', nego 
''toga dana se uopšte nismo videli, jer ja sam otišao za Šid, a oni su otišli za Negoslavce'' - 
i nismo se uopšte videli više.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Znači, kada se to završilo 20. novembra, vi niste 
ponovo videli Tomića i Kijanovića. Da li bi to bilo ispravno? Da li je to ono što vi 
tvrdite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ispravno je da ih nisam video toga dana uopšte, 
nego u 6.00 sati ujutru. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li mogu onda da vam postavim pitanje kada ste ih 
sledeći put videli, ako možete to da nam kažete?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam ih nikada ni video, sem Bogdana Vujića, ni 
jednog od njih. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala najlepše. Rekli ste nam da ste se vratili u 
Negoslavce. Tako da bih sada želeo da odemo sa ''Veleprometa'' i da se  vratimo na 
Negoslavce i na rane sate 20. novembra? Da li molim vas mogu da vas pitam nešto o toj 
temi? Da li je to u redu? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nije. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Vi znate o čemu govorim? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nije u redu, jer ja 20. nisam bio u Negoslavcima.  
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Zar se niste vratili... Zar nije trebalo da se prijavite 
tamo gde ste dobili instrukcije od Mrkšića i Šljivančanina? Gospodin Lukić kao da 
sugreriše da možda prevod nije tačan. Pa da li da ponovim pitanje ukoliko je prevod bio 
pogrešan?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja koliko sam shvatio vi ste me pitali za 20. u 
Negoslavcima. A ja kažem da 20. nisam bio u Negoslavcima uopšte, nego smo otišli sa 
''Ovčare'' direktno u Šid.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali ja govorim o ranim jutarnjim časovima 20. 
novembra, u 01.00 ili 02.00 sata? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je... to je druga stvar.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: E, pa to je vreme oko koga sam hteo da vas pitam. 
Dakle, vi ste se vratili u Negoslavce. Slažete se? Da? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Mi smo se vratili u Negoslavce posle završenog 
posla u ''Veleprometu''. Tačno. Ali sam ja shvatio drugačije. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala vam. Nikakav problem. E sad, kad ste se 
vratili, zatekli ste tamo Kijanovića i Tomića. Rekli ste nam da ste tada otišli da nešto 
pojedete negde dole. Da li je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: U podrumu smo nešto, neke konzerve pojeli i 
ponovo se vratili na isto mesto. To je kratko trajalo.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa da li je situacija bila takva da kada ste se vratili, 
postavljeno vam je pitanje da li biste nešto pojeli, i onda ste sišli u podrum da tamo nešto 
pojedete. Da li je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A šta se dešavalo gore dok ste vi jeli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To ne znam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dobro. Vratili ste se gore i mislim da ste ušli u istu 
prostoriju i u suštini, probali ste da spavate na tim stolicama. Da li sam dobro shvatio sled 
događaja? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. Dobro je. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dobro. Molim vas onda da pređemo na 20. novembar 
u 6.00 časova ujutru, kada ste putovali od Negoslavaca do bolnice. Želeo bih sada sa tim 
delom vašeg svedočenja da se pozabavim. Vi ste nam već rekli da vam je Šljivančanin 
napomenuo šta treba da radite. Vi ste uzeli spiskove ili ih sastavili u ''Veleprometu''. Da li 
vam je Šljivančanin rekao da vi i u bolnici napravite spiskove? Da li možete toga da se 
setite? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja se toga ne sećam, i mislim da... da nam nije ni 
rekao da pravimo spiskove. 
 



 

 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Stigli ste do bolnice; Šljivančanin je, ja mislim sa 
nekim kapetanom, je li tako, sa još jednim oficirom, tu je Vujić, i vi. Da li se dobro 
sećam toga?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: I vi ste onda videli Šljivančanina kako stoji na 
nečemu i obraća se masi. Da li je to tačno? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mi smo čuli svedočenje da je povremeno bilo 
teritorijalaca ili pripadnika paravojnih formacija koji su bili u bolnici kako bi pomogli u 
trijaži ili identifikaciji određenih pojedinaca. Da li ste vi to videli kada ste bili tamo? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja kad sam bio tamo, nama su pomagali ljudi. Da li 
je... da li su oni bili teritorijalci ili ne, ja ne znam. Ali meni je pomagao dosta jedan čovek 
koji je radio u bolnici pre izbijanja rata... i medicinske sestre. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mi smo čuli ime osobe koja je bila zaposlena u 
bolnici. To je Bogdan Kuzmić. Da li vam to vraća sećanje? Ako ne možete da se setite, 
samo to recite, ako slabo stojite s pamćenjem imena? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Sa imenima slabo stojim, ali nešto mi nije  ni 
poznato to ime.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Šta su ti ljudi radili kako bi vam pomogli u procesu 
trijaže? Da li možete da objasnite Sudu kakvi su bili njihovi zadaci i funkcije? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ja i ne znam da su oni dobili neke zadatke, ali 
su nam pomagali. I da... da njih nije bilo, ja bi ipak tražio nečiju pomoć iz bolnice, tu. 
Ako ništa drugo, od osoblja koje pozna' te ljude, koje ja hoću da izvedem napolje. Ne 
znam zadatke njihove druge.  
 
TUŽILAC MOORE: Gospodin Lukić ima prigovor?  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Imam stvarno jednu sada intervenciju na... na transkript. Na 
stranici 75, stav... drugi... drugi red, nije ovako svedok rekao izvorno. Ja neću to da 
ponavljam, ali mislim da je njegov odgovor bio potpuno drugačiji od onoga kako je 
rečeno, vezano za ime Bogdana Vujića... ovoga... pardon, Bogdana Kuzmića, pa bih 
molio da se ponovi pitanje i ponovo odgovor. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore?  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Sada ću da vidim da li sam postavio pravo pitanje. 
Mislim da je to pitanje na 74/24. Da li je to pitanje koje... dobro. Evo, ponoviću pitanje. 
Nije vaša greška. Čuli smo za ime jednog čoveka zaposlenog u bolnici. On se zove 
Bogdan Kuzmić. Da li vam je to ime poznato? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja slabo sa imenima stojim, rekao sam, ali to mi 
ime ništa ne znači, kao da ga nisam ni čuo, za njega. 
 
SUDIJA PARKER: Možda bi vam bilo od pomoći gospodine Moore, ako bih vam ja 
rekao da sam primetio da to ime svedoku ne zvuči poznato. Da li bih mogao takođe da 
napomenem na stranici 70 u redu 24 da sam ja pomenuo da ni sudija Telin ni ja ne 
možemo da se setimo šta je bilo rečeno, a u transkriptu je dodato ''vezano za Tomića''. 
Hvala vam.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li molim vas možete da nam kažete kakva je bila 
tačno procedura u bolnici u vezi onoga što bih ja nazvao selekcijom, trijažom? Na koji 
način su ti ljudi pomagali u tome? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ako neko od tih lica koje ja odaberem da ide - nije 
lekarsko osoblje, nema nikavog posla u bolnici, nije zaposlen u bolnici bio, a nije otišao s 
onim ljudima koji... sa kojima je trebao otići kad je bio slobodan izlaz da idu u 
''Velepromet'', ako ja dođem do takve osobe, on se brani da je on zaposlen u bolnici, ili da 
radi u bolnici, ili da je radio u bolnici, ja onda tražim pomoć od nekoga, od osoblja tu, da 
mi kaže - da li je taj čovek zaposlen u bolnici ili nije. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ljudi koji su vršili trijažu, da uzmemo... ono što ću ja 
da zovem Šljivančaninovo vozilo. Tu je Šljivančanin, tu je kapetan, vi ste tu i tu je Vujić, 
a imamo još jednu osobu. To je petoro ljudi, mislim. Da li je bilo i drugih oficira ili 
vojnika JNA, bar koliko ste vi mogli da vidite, koji su pomagali u toj trijaži, jer mi se čini 
da petorica njih nisu dovoljni za veliku grupu ljudi? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Znam jedino da su još bili oficiri iz... lekari iz 
vojne bolnice iz Novog Sada.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Čuli smo svedočenje, jasno,od drugih pojedinaca koji 
su bili u bolnici, i to sa obe strane, i Tužilaštva i Odbrane. Kada je reč o oficirima JNA, 
koje ste to oficire JNA videli tamo u bolnici da pomažu u trijaži? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Video sam lekare iz Novog Sada. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li ste videli da se koriste neki stolovi ili pisaći 
stolovi pred kojim su neki pojedinci bili pretresani, na primer, da bi se videlo da li imaju 
sa sobom neko oružje ili hladno oružje - mislim da je to izraz koji je korišćen - pre nego 
što su ukrcani u autobuse? Da li ste to videli? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je rađeno napolju. To je radila vojna policija 
nad svim licima koje mi izvedemo napolje. Dolaze do stola, i vadili su stvari iz džepa; i 
oni su to kontrolisali, a ja sam se vraćao natrag po sledeću turu.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li ste videli da u to vreme u bolnici bilo ko pravi 
spisak? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam video.  

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Mi smo čuli svedočenje o takozvanoj Mitničkoj 
evakuaciji - da je postojao sasvim detaljan spisak 175 vojnika i mislim sedam oficira, i 



 

 

oni su vrlo precizni. To je grupa koja je otišla u Sremsku Mitrovicu. A danas smo od vas 
čuli da ste vi napravili tačne beleške ili spisak ljudi koji su se ukrcavali u autobuse. Da li 
možete da nam objasnite zašto je to tako - da nije pravljen spisak ili spiskovi ljudi koji su 
ukrcavani na taj autobus koji je završio na ''Ovčari''?  

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja ne znam to. 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Sasvim iskreno u vezi sa tim, a siguran sam da vi 
jeste iskreni i ne sugerišem ni u kojem smislu da niste, da li bi bilo tačno da se kaže da ste 
vi očekivali da bude napravljen neki spisak? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa ne znam, ali ne verujem da... da sam očekivao 
da će se praviti u bolnici. Jer ne bi to bio jedinstven spisak. Ja bih mogao praviti u bolnici 
samo spisak onih ljudi koje ja izvedem, a ne znam ni da li su oni.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali, zar nije tačno da su ljudi koji su vršili trijažu, 
sudeći po onome što ste nam rekli, odlučili da osoblje bolnice ne treba da se ukrcava u 
autobuse, da žene neće da se ukrcavaju u autobuse, već muškarci koji su mogli da hodaju 
- da će oni da se ukrcaju u autobuse, i da je to bila klasifikacija, kako ste vi shvatili? Da li 
je to tačno? Da li se sećate svog svedočenja sa početka? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne, ja tako nisam ni rekao sigurno, da je takva 
klasifikacija bila, jer ja nisam znao ni ko će prevoziti, ni čime će se prevoziti, ni odakle će 
se prevoziti. Samo sam čuo da treba da idu za Sremsku Mitrovicu. A ukrcavanje i to, ja 
ne znam. I ne znam da je bilo... Poseb...posebno su žene ovamo bile, a posebno muškarci. 
Kad su žene izašle, ja ne znam. A ja sam izvodio samo muškarce.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali koliko je vama bilo poznato, ako je neko bio 
pripadnik osoblja bolnice ili imao neku vezu sa bolnicom, iako je bio muškarac, on skoro 
sigurno ne bi bio ukrcan u autobus. Ali drugi muškarci su trebali da budu ukrcani. Da li je 
to tako? Vidim da klimate glavom? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tako je.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: I ako je to tako, onda je vojna policija pretresala te 
muškarce da proveri da nemaju neko hladno oružje. I to je tačno, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je tačno.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A takođe, ako je trebalo da se napravi spisak, onda je 
taj spisak mogao da bude napravljen u vreme kada su oni ostavljali to hladno oružje na 
stolu. I to je tačno, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Moguće. Ne znam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li mogu samo da vas zamolim da razmislite o 
tome? Zar nije to bio trenutak kada bi mogli da napravite spisak dok se ti ljudi koji će biti 
ukrcani u autobus pretresaju, pre nego što u njega uđu? Zar nije to trenutak kada bi se 
napravio spisak? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa mogao bi biti taj trenutak. A može i na 
ukrcavanju u autobuse. 



 

 

 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Izvinjavam se, časni Sude, samo trenutak. Čuli smo 
svedočenja da je bezbednost...  i videli dokaze da su organi bezbednosti imali imena 
pojedinaca za koje je možda moglo da se smatra da su pripadali MUP-u,  HDZ-u ili da su 
osobe koje su počinile neke zločine. Mi smo čuli i videli  dokaz. Da li je vama bilo 
poznato da je postojao neki spisak sa ljudima za koje se znalo da su možda umešani u 
neke zločine protiv Srba i drugih ljudi? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja za spisak nisam takav znao, sigurno. I ako je taj 
spisak postojao, onda je moguće da ga je imao gospodin Šljivančanin ili Vujić. Ali ja ne 
znam.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali, gospodin Vujić je otišao u ''Velepromet'' posle 
bolnice, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. Otišao je. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A gospodin Šljivančanin je, kao što ste nam vi na 
samom početku rekli, rekao da stvari treba da se obave i da završe pre dolaska 
Međunarodnog Crvenog krsta (ICRC, International Committee of the Red Cross). To je 
tačno, zar ne?   
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Tako smo i uradili. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A gospodin Šljivančanin je taj koji je rekao 
pukovniku Vujiću šta se od svih vas očekuje. To je tačno, zar ne?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Šta mi treba da radimo.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Molim vas da pređemo sada na ''Velepromet''. Ja ću 
to da nazovem dokazima o sastanku u ''Veleprometu''. Pretpostavljam da znate o čemu 
govorim?  Vi ste tamo stigli, a da li je tačno da ste tamo zatekli Borisavljevića? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja sam Borisavljevića video kad je izašao iz 
kancelarije gde su imali sastanak: Vujić, Kijanović i ne znam koja su lica još unutra bila, 
jer ja nisam bio na tom... na tom sastanku. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hteo bih da porazgovaramo o onom incidentu sa 
aktovkom. Mislim da je tačno da je Borisavljević doneo tu tašnu u kancelariju, gde ste se 
nalazili vi i Vujić, čini mi se. Da li je to tačno ili ne? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: U toj aktovki nalazio se veliki broj novčanika. Da li 
je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nije bio veliki broj. Ja mislim oko tri novčanika i 
dve koverte, tako nešto je bilo. Nisam sad siguran tačno kol'ko je bilo. Mogu pogrešiti za 
jedan. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dobro. Neću to da iskoristim protiv vas. Samo da 
porazgovaramo o tim samim novčanicima. Da li je u tim novčanicima bilo nečega  ili su 
bili potpuno prazni? 



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Novčanici su bili puni.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A kada govorimo o tome da su novčanici puni, neki 
novčanici su puniji od drugih. Da li je bilo i novca u tim novčanicima?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Jeste, bilo je u svakom novčaniku i novaca. Bilo je 
maraka, bilo je i dolara, bilo je i dinara. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa, ja sam hteo da porazgovaramo o tim dolarima i 
markama. Da li je bilo i dokumenata u novčaniku koji su ukazivali na identifikaciju te 
osobe? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Bile su lične karte, ja mislim u svim novčanicima, 
a bilo je i drugih dokumenata u novčanicima, koje sam ja popisivao, sve podatke iz tih 
dokumenata: i dokumenta, i novčanice. 
 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li se ja dobro sećam kada ste svedočili, kada ste 
u stvari sa mnom razgovarali, da vam je Borisavljević rekao, to ste rekli ovde tokom svog 
svedočenja, da je njegov čovek, policajac, ali ja bih rekao , to se ja tako sećam, mogu to 
da proverim – da kada ste razgovarali sa mnom gore, vi ste pomenuli "njegove" ljude koji 
su je pronašli u blizini. Dakle, pokušaću da ovo razjasnim. Ne pokušavam uopšte da vas 
hvatam za reč. Da li je tačno da vam je Borisavljević reko da je njegov čovek ili da su 
njegovi ljudi pronašli tu tašnu? Da li se sećate? 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: On je rekao da je njegov čovek pronašao tu aktn 
tašnu, predao njemu, a on nema vremena da to radi, pa je zamolio nas da to vidimo - šta 
je, i da predamo Upravi bezbednosti, pošto ćemo pre ići u Beograd. 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Opet, da li može da se kaže da je Borisavljević 
napomenuo i mesto gde je pronađen taj novčanik, odnosno aktn tašna i novčanici, da je to 
bilo u krugu ''Veleprometa''? Da li je to tačno?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ne u krugu, nego rek'o je da je naš'o iza hangara. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Pa, ja sam kriv zbog načina na koji sam formulisao. 
Ali to je bilo znači u području hangara u ''Veleprometu''? Moja greška. Sada... 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Čini mi se da sam u pravu kada kažem da ste vi ovde 
rekli da ste pomislili da vam neko postavlja zamku, upotrebiću englesku frazu, da vam 
pripadnici paravojnih snaga ili teritorijalaca ''nameštaju''. To se na američkom kaže 
''framed''. Da li je to tačno? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: U prvom momentu sam to pomislio, ovaj, da im 
treba, obzirom na ono što su se ljutili na nas i prigovarali - da hoće na taj način da nas 
diskredituju i da nas, kako da kažem, omalovaže pred narodom. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li bih bio u pravu ako bih rekao da je to bilo 
vaše prvobitno mišljenje. Međutim, imajući u vidu ono što se dogodilo prethodne noći sa 



 

 

Topolom i sa njegovom arogancijom, da li bi bilo tačno da se kaže da ste vi sabrali dva i 
dva i pomislili da tu ima nešto više od onoga što se prvobitno čini? Da li razumete frazu? 
Ako ne, ja mogu to da preformulišem? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Ja prvo sam pomislio ono što sam rekao – 
podmetanje. Drugo sam bio svestan, u prethodnom radu, još pre nego što sam došao u 
Vukovar, da su na pojedinim punktovima: ulazak u selo, izlazak iz sela, privođeni ljudi. 
Da su neki policajci, odnosno vojnici, oduzimali dokumenta ljudima. I to smo, ovaj, 
ispravljali i išli, objašnjavali i tima koji koriste te punktove, odnosno koji postavljaju, da 
se dokumenta od ljudi ne oduzimaju. Pa nisam isključio mogučnost da je vojnik neki 
pogrešio i oduzeo dokumenta ljudima koji su došli u ''Velepromet''. I to mi je glavna 
pomisao bila. A nije isključeno ni ovo što vi kažete, i treća varijanta. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A zbog čega ste mislili da je ta treća opcija takođe 
moguća? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Pa nisam mnogo na nju pomišljao, ali je sve 
moguće.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Želeo bih da vas pitam o Arkanu. Zamoliću da 
pređemo na privatnu sednicu za trenutak. 
 
SUDIJA PARKER: Molim privatnu sednicu.  
 
 

(privatna sednica) 
 
 
TUŽILAC MOORE: Hvala vam. 
  
sekretar: Ponovo smo na otvorenoj sednici, časni Sude.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Rekli ste nam o Arkanu i Vujiću, čini mi se, da je 
vojna policija trebala da Arkana privede njemu, Vujiću, je li tako?  
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je bilo na... u drugom naređenju policajcu, 
pošto mu Arkan nije hteo da dođe na prvi poziv. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Ali kada je Arkan stigao, dakle kada je došao u 
kancelariju, gde ste se vi nalazili sa Vujićem i rekao mu: ''Ti si lud pukovniče, ti si jedna 
obična budala'', kako je Vujić na to reagovao? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Teško je reagovao. Bio se uzjapurio. Ne znam šta 
bi učinio. I onda je rekao ono: ''Jesi ti došao i ovde da ubijaš?''. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A tada ste vi pokušali da smirite situaciju i rekli 
njemu: ''Ako ti ovde jednog ubiješ, Tuđman će ubiti petoro''. Prema tome, vi ste u osnovi 
pokušali Arkanu da kažete da se ponaša pristojno a ne da se ponaša neodgovorno i da bilo 
koga ubije. To ste vi hteli da postignete, je l' tako?  



 

 

SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Upravo zbog ubijanja sam to rekao, i ne samo zbog 
ubijanja. Ja sam rekao: ako protera jednog ili ubije jednog, ili protera jedno selo, iseli, da 
će Tuđman iseliti mojih pet sela tamo u Hrvatskoj, gde sam i rođen. A da bi smirio 
situaciju između njih dvojice, to mi je bio cilj, jer su bili obadva napeti. Još Arkan i nije 
tako izgled'o kol'ko je Vujića iznervir'o, pa... rekoh da ne dođe do goreg incidenta, pa 
sam prekinuo njihov razgovor... da bi malo smirio, eto. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A Arkan je, koliko je vama poznato, prisutvovao 
sednici Vlade ili je trebalo da joj prisustvuje u to vreme. To je tačno, je l' tako? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Arkan je prisustvovao sednici Vlade, i pozvao 
Vujića da ide na sednicu Vlade, da dođe na sednicu Vlade. I Vujić je rekao: ''I doći ću''. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A zar ne bi bilo tačno da se kaže da je i Vujić kada je 
otišao na sednicu Vlade, koliko je vama poznato, da je Vujić pokušao da zaštiti pojedince 
a ne da ih pušta iz pritvora JNA? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: Nisam razumeo. Izvinjavam se. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Vi niste bili na toj sednici Vlade. To znam. Dakle, ja 
ni ne tvrdim da jeste. Vujić se vratio i rekao vam o tome. I o tome smo ovde čuli 
svedočenje. I koliko ste vi saznali od Vujića, stav Vujića je bio da je on ustao protiv ljudi 
kao što je Arkan i nije hteo da dozvoli da oni imaju kontrolu nad tim zatvorenicima koje 
JNA i dalje čuva. Zar nije to tačno? 
SVEDOK KORICA – ODGOVOR: To je tačno.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: A da li isto tako može da se kaže da je razlog zašto je 
on tako postupio bio taj što se on plašio da će se tim zatvorenicima nešto desiti? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Ulažem prigovor, časni Sude? 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore, prigovor je očigledan. Mislio sam da ćete moći 
odmah da odgovorite na njega? 
 
TUŽILAC MOORE: Kasno je časni Sude, sumnjam da ću uopšte moći da odgovorim. 
Ja bih se sada podlužio tehnikom gospodina Weinera i rekao: ''Povlačim pitanje, časni 
Sude''. 
 
SUDIJA PARKER: Drago mi je da je Boston nešto naučio Belfast. 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, ja sam hteo da pređem na drugu temu, a mogu li da 
pokušam da iskoristim činjenicu da se gospodin Korica zamara i da pitam da li je ovo 
pogodan trenutak da završimo sa radom? 
 
SUDIJA PARKER: Prihvatam to gospodine Moore, ako vi smatrate da bi bilo korisnije 
da sutra provedemo manje vremena? 
 



 

 

TUŽILAC MOORE: Časni Sude, svakako. Definitivno ću da pokušam da budem kraći 
sutra. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Pa i ja sam za to zainteresovan. Da li može malo preciznije kol'ko, 
jer ja sam sad... vidim da gospodin Moore trenutno vodi u odnosu na moje glavno 
ispitivanje ovog svedoka sa tajmingom, kol'ko sam ja merio. Pa bih voleo da znam i zbog 
sledećeg svedoka, posebno što ste mi dali onaj nalog da se sutra izjasnim o sledećoj 
nedelji. I dosta bi mi značlo da ipak znam da li će sutra, u koje doba... Ja bih voleo, u 
stvari, ako bi mogao da znam... Naš je svedok sledeći spreman. I zaista bi mi odgovaralo, 
jer sam mislio da bi onda svima, a najviše našem timu pomoglo da sledeće nedelje 
ostanemo u normalnoj sesiji. Pa bih to voleo da znam kad... kad gospodin Moore... 
završava? 
 
TUŽILAC MOORE: Završiću tokom prvog zasedanja. 
 
SUDIJA PARKER: U redu. Gospodine Lukiću, da li vi možete da nam date predstavu o 
tome na koji način ćete da završite? Da li će da bude potrebno da zasedamo i dodatne sate 
iduće nedelje u dane kada to možemo? 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Je l' mogu sutra to da kažem? 
 
SUDIJA PARKER: Da, gospodine Lukiću. 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Hvala vam. 
 
SUDIJA PARKER: Ali sutra moramo da saznamo. Sada ćemo da završimo sa radom. 
Nastavljamo sutra u 14.15 časova.  
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